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Inleiding 

Dit participatie- en communicatieverslag gaat in op de ontwikkeling van Zonneweide Blaakweg te Harskamp. 

Het project is een initiatief van de grondeigenaar samen met Solarcentury.  

Dit document beschrijft hoe wij omwonenden en belanghebbenden bij het plan voor de zonneweide hebben 

betrokken in de fase richting de vergunningsaanvraag. Het gaat bij participatie zowel om het gezamenlijk 

ontwerpen van de zonneweide als de financiële participatie (deelnemen en meeprofiteren). Samen met 

lokale organisaties, overheden, het waterschap en de gemeente is gestreefd naar een nauwe samenwerking.  

Een goede samenwerking met betrokkenen en geïnteresseerden in de zonneweide is voor Solarcentury van 

groot belang en bepalend voor het succes van dit project. Het past in onze filosofie om samen met 

omwonenden en andere belanghebbenden de vormgeving van de weide uit te werken. Het gaat om een 

dialoog en interactie die moet leiden tot een breed gedragen project dat naast de productie van duurzame 

energie ook bijdraagt aan meer natuurwaarden en kansen om financieel mee te profiteren voor de omgeving.  
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Werkwijze Solarcentury rond participatie en communicatie 

Doelstelling  

Solarcentury’s missie is een positief verschil maken in de strijd tegen klimaatverandering, middels de 

ontwikkeling van zonne-energie. Een cruciaal element in 

onze werkwijze is het samen optrekken met 

omwonenden en andere belanghebbenden. Bij deze 

missie hoort voor ons bedrijf ook het samen in overleg 

treden met de omgeving, vormgeven van het project en 

het aanbieden van mogelijkheden tot financiële 

participatie.  

Werkwijze  

Solarcentury onderschrijft als bedrijf het Klimaatakkoord uit 2019 en de gedragscode zon op Land van 

Holland Solar. Beiden bevatten heldere passages over ontwerp- en financiële participatie; ze geven 

duidelijkheid wat omwonenden en belanghebbenden mogen verwachten, en waarop men kan rekenen. We 

hanteren de leidraad ‘participatiewaaier’ zoals opgesteld door de Klimaatakkoord-partners. Op basis van 

onze ervaringen tot nu toe hebben we de overtuiging dat een zonneproject enkel succesvol ontwikkeld 

wordt, indien alle belanghebbenden inclusief omwonenden volledig betrokken zijn bij de ontwikkeling en de 

communicatie daaromtrent open, in dialoog en met wederzijds respect verloopt.  

Daarbij conformeren wij ons aan de visie waarin de zonneweide een meerwaarde zal vormen voor de 

omgeving: omwonenden en natuurwaarden. Dit geldt voor alle zonneweides die wij ontwikkelen. Als leidraad 

volgen wij het beleid zoals dit uiteengezet is in de `Wind- en zonneWIJzer – Ede 2022´. 

Fases in de participatie en communicatie 

 

1) Ontwikkelen plan met omwonenden en financiële participatie 

Periode vanaf positieve beoordeling gemeente Ede tot en met vergunningverlening 

In deze belangrijke fase wordt met alle belanghebbenden gezamenlijk het plan voor de zonneweide 

vormgegeven. In dit proces wordt door Solarcentury vooral goed geluisterd. Goed luisteren zorgt ervoor dat 

de ander zich gewaardeerd voelt en hun belangen en wensen serieus worden genomen en uiteraard ook 

worden verwerkt in het definitieve plan. De ruimtelijk belangrijkste keuzes worden in de vergunning 

vastgelegd. 

Een gezamenlijk proces – géén monoloog 

Solarcentury vindt het belangrijk dat omwonenden zo vroeg mogelijk worden betrokken bij de planvorming 

van het zonneveld, zodat zij goed op de hoogte zijn en onderdeel uitmaken van de plan- en besluitvorming. 

De acceptatie van het project is uiteraard sterk afhankelijk van de betrokkenheid van de omwonenden en 

https://www.klimaatakkoord.nl/participatie/handreiking-participatie-duurzame-energie
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belanghebbenden. Solarcentury zal samen met belanghebbenden, waaronder omwonenden, het bouwplan 

concreet uitwerken op weg naar realisatie. Dit betreft de exacte inpassing, vormgeving, het plaatsen van 

informatieborden en rustplaatsen voor bezoekers, het (lokaal) beheer en groenonderhoud van het gebied, 

en de vegetatiekeuze op en rondom de zonneweide zoals de omzoming, eventuele natuurelementen als 

bijenhotels, en het beheer van het gebied. Daarnaast zullen we in deze fase de financiële participatie met de 

omgeving vormgeven. De financiële participatie voor Zonneweide Blaakweg zal in het hoofdstuk Financiële 

Participatie apart uitgelegd worden. 

2) Nadat de vergunning is verleend 

Periode na vergunningverlening en voor start bouw 

Na de vergunningverlening zal Solarcentury de SDE++ subsidie aanvragen. Nadat deze subsidie is toegewezen 

begint de financierings- en bouwfase. Wij houden de omgeving op de hoogte van de actuele stand van zaken 

en met name voor de bouwfase gaan wij met de omwonenden in overleg. Zij worden ruim op tijd 

geïnformeerd over deze aanvang van de bouw. Zo wordt onder andere het tijdspad voor de bouw besproken 

en de logistieke planning, transportroutes etc. Ook hier wordt zo goed als mogelijk rekening gehouden met 

de belangen en wensen vanuit de omgeving. Solarcentury werkt standaard met klein materieel, dit komt de 

natuur ten goede en zorgt voor minder bouwoverlast. 

3) Bouwfase  

Tijdens de bouw zal Solarcentury goed bereikbaar zijn voor eventuele klachten. De omgeving zal altijd op de 

hoogte zijn van wie zij op welk moment kunnen benaderen voor eventuele klachten of extra informatie. 

Solarcentury zal zich tot het uiterste inspannen om eventuele overlast zoveel als mogelijk te beperken. 

4) Exploitatie van de weide 

Na de bouw zal de zonneweide conform plan en afspraken 

gerealiseerd zijn. In deze fase speelt het onderhoud en 

beheer een rol, zoals het maaibeheer. Ook in deze fase 

blijft Solarcentury aanspreekbaar voor de omgeving. De 

direct omwonenden zullen altijd op de hoogte zijn van wie 

zij kunnen benaderen om indien gewenst tijdens de 

exploitatieperiode te overleggen of informatie in te 

winnen.  

Belangrijk is dat in deze fase de omgeving financieel 

meeprofiteert met de zonneweide. 

5) Beëindiging en ontmanteling van de 
zonneweide 

Solarcentury ontvangt voor de exploitatie van de zonneweide een ontheffing op het bestemmingsplan voor 

25 jaar. Na deze periode eindigt deze ontheffing. Daarmee heeft de zonneweide het einde van haar 

levensduur bereikt. De overeenkomst van Solarcentury met de grondeigenaar eindigt dan eveneens.  

Conform de Gedragscode Zon op Land zal Solarcentury het terrein opruimen zonder sporen na te laten. We 

laten het terrein in goede staat achter. Daartoe behoort ook een gezonde bodem. Om dit te bewerkstelligen 

wordt gedurende de exploitatiefase Wageningen Universiteit betrokken en rekening gehouden met het 

aanplanten en beheren van vegetatie. In deze eindfase zal de omgeving intensief betrokken worden bij de 
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beantwoording van de vraag wat er na de zonneweide met het gebied dient te gebeuren (indien bekend) en 

hoe de zonneweide ontmanteld zal gaan worden. 

Stakeholdersanalyse 

In tabel 1 worden de verschillende stakeholders in dit project inzichtelijk gemaakt. Solarcentury streeft 

ernaar om met alle stakeholders contact op te nemen over hun mogelijke aandeel in dit project op het 

moment dat dit project positief ontvangen wordt door de Gemeente Ede. 

Tabel 1: Stakeholdersanalyse 

Stakeholder(s) Omschrijving 

Direct omwonenden  Direct omwonenden zijn in ieder geval personen, bedrijven of organisaties 
in de nabijheid van ca. 500 meter van de zonneweide. Zij zullen intensief 
worden betrokken bij de inrichting en vormgeving van het zonnepark. 

Niet-direct omwonenden / geïnteresseerden Dit zijn alle personen en partijen uit de omgeving die interesse hebben in 
de zonneweide. 

Grondeigenaar  De grondeigenaar is boer in ruste. 
Gemeente Ede Gemeente Ede biedt Solarcentury een leidraad met betrekking tot het 

ontwikkelen van een zonneweide. Vervolgens is de gemeente Ede de 
vergunningverlener. De ontwikkeling zal altijd in goed overleg met de 
gemeente besproken worden. Solarcentury houdt gemeente Ede 
proactief op de hoogte van ontwikkelingen. 

Waterschap Vallei en Veluwe Het perceel voor de zonneweide ligt in het gebied van Waterschap Vallei 
en Veluwe. Solarcentury houdt regelmatig contact met deze organisatie.  

Harskamps Belang Solarcentury heeft in het voortraject een afspraak gehad met Harskamps 
Belang om aan hen als lokale belangenvereniging het project te 
presenteren. Tevens hebben we aan hen voorgelegd om de uitgifte van 
obligaties in het zonnepark via hen te laten verlopen. 

Valkse Groencooperatie UA / Plaatselijk 
Belang de Valk 

Solarcentury spreekt met de Valkse Groencoöperatie UA over het 
onderhoud van het zonnepark. 

Basisscholen  Kinderen van SMDB de Zaaier, SMDB Wekerom en SMDB Harskamp 
worden betrokken bij dit project door hen in lessen en veldbezoek over 
concepten als de energietransitie, zonne-energie en duurzaamheid te 
vertellen. 

Lokale ondernemers Naast het de grondgebonden zonneweide ziet Solarcentury voor zichzelf 
een rol in het verduurzamen van de omgeving van haar projecten. Graag 
zetten we met omliggende ondernemers de gesprekken voort waarbij 
Solarcentury kan adviseren op het gebied van SDE++ subsidies en 
ondersteuning kan bieden aan zon op dak projecten. 

Journalistiek Solarcentury zal proactief contact onderhouden met Bennekoms 

Nieuwsblad, EdeStad.nl, en de Gelderlander. Evenals met Omroep 

Gelderland. Iedere keer als we een stap verder zijn in het proces geven 

we dit door aan deze media. Hierdoor zal het participatie- en 

communicatieproces openbaar en transparant zijn. Wij willen graag dat 

iedereen op de hoogte is, kan meedoen en eventueel (financieel) 

participeert. 

Liander Op dit moment kan de zonneweide worden aangesloten op het 
energienet. Voor het aansluiten van deze zonneweide is reeds een offerte 
ontvangen vanuit netbeheerder Liander. De eerste betaling is gedaan 
daarmee is de capaciteit ook daadwerkelijk gereserveerd. 
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Communicatie met omgeving voor de vergunningsaanvraag 

In deze fase waarin zich het project bevond was er nog geen vergunning aangevraagd en bevond het plan 

zich in de planvormingsfase. In deze fase zijn we met alle relevante stakeholders zoals omwonenden, 

belangenverenigingen en de gemeente in overleg gegaan en vroegen we om input op het plan. Hieronder 

zijn de vormen van de toegepaste participatiemiddelen beschreven, de uitkomsten van deze acties zijn in 

separate bijlages aan dit verslag toegevoegd.  

Keukentafel gesprekken 

Elke omwonende heeft eigen wensen, behoeften en belangen. Daarom gaan wij persoonlijk met direct 
omwonenden in dialoog. De keukentafelgesprekken zijn gedurende het hele traject met enige regelmaat 
aangeboden.. Na de vergunningverlening zal hiermee verder worden gegaan. Tijdens de 
keukentafelgesprekken is het ontwerp voorgelegd en dieper ingegaan op het project en de belangen en 
wensen van de omwonende. De omwonenden konden: 

- Hun eigen belangen en wensen aangeven met betrekking tot de zonneweide. 

- In gesprek gaan met de projectontwikkelaar en aangeven wat zij vinden van het tweede ontwerp en 

of zij hier nog nieuwe op- of aanmerkingen op hebben. 

- Samen met Solarcentury potentiële financiële participatie onderzoeken en gezamenlijk vormgeven. 

- Solarcentury heeft in de dialoog aangegeven in hoeverre aan de wensen van de omwonenden kan 

worden voldaan en zal daarbij uitleg geven. Vervolgens krijgen omwonenden de gelegenheid om aan 

te geven of zij hier wel of niet tevreden mee zijn. 

In juni 2020 heeft Solarcentury de eerste keukentafelgesprekken gevoerd. Van deze gesprekken zijn 

gespreksverslagen gemaakt die zijn gedeeld met de betrokken omwonenden. Geanonimiseerde verslagen 

zijn als bijlage 1 bij dit verslag gevoegd. 

De belangrijkste uitkomsten: die als rode draad door alle gesprekken met omwonenden heen liep was de 

wens om geen direct zicht op het zonnepark te hebben. Door de toe te passen landschappelijke inpassing 

van het plan hebben we hier gehoor aangegeven. 

Tevens heeft men aangegeven de houtwal als waardevol te ervaren, ook daar is gehoor aangegeven door 

geen wijzigingen -los van regulier onderhoud- aan de houtwal te laten plaats vinden. 

 

Brief uitkomst besluit gemeente Ede  

Op 13 oktober 2020 heeft het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Ede, ingestemd 

met de uitkomsten van de selectieprocedure voor grote zonnevelden. 

De zonneweide aan de Blaakweg was onderdeel van deze selectieprocedure en is toen geselecteerd. 

Wij hebben hiervan alle omwonenden die eveneens zijn gesproken tijdens de keukentafel gesprekken via 

een brief op de hoogte gesteld. 

Een kopie van deze brief hebben wij als bijlage 2 bijgevoegd bij dit verslag. 
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Digitale informatieavond omwonenden (1) 

Voor de digitale informatieavond die gehouden is op 9 december 2020 heeft Solarcentury alle 

omwonenden binnen een straal van 500 meter rondom het zonnepark en beide belangenverenigingen 

uitgenodigd en is vervolgens op de informatieavond het ontwerp nogmaals gepresenteerd. Deze 

informatieavond was bedoeld om omwonenden te informeren en met elkaar in gesprek te gaan over het 

zonnepark. Tijdens deze avond konden aanwezigen: 

- Het meest recente ontwerp bekijken van de zonneweide en daarover in gesprek gaan met de 

projectontwikkelaar, de landschapsarchitect, de ecoloog en technici op het gebied van de 

ontwikkeling van zonneweides. 

- Eventueel nog op- en aanmerkingen geven op het ontwerp, opmerkingen die zouden kunnen leiden 

tot een aanpassing van het ontwerp zijn afgewogen tegen de opmerkingen vanuit eerdere 

gesprekken met de direct omwonenden en de gemeente. 

- De mogelijkheden voor financiële participatie te onderzoeken en gezamenlijk vorm te geven. 

De chats die zijn gevoerd met aanwezigen zijn geanonimiseerd als bijlage 3 bij dit verslag gevoegd. 

Website zonnepark Blaakweg 

Op de eerste digitale informatieavond is een project specifieke website gelanceerd. Op deze website staat 

informatie over het project en kunnen belanghebbenden de ontwikkeling van zonneweide Blaakweg 

volgen. Ook hebben geïnteresseerden de mogelijkheid gekregen om vragen te stellen en in contact te 

komen met de projectverantwoordelijke. (www.zonneparkblaakweg.nl) 

 

http://www.zonneparkblaakweg.nl/
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Gesprekken met omwonenden 

In de uitnodiging die verzonden is aan de omwonenden hebben we ook de mogelijkheid geboden om een 1 

op 1 gesprek te hebben. 

Ontwerp gedeeld (hardcopy) 

De input op het ontwerp uit de gesprekken met de omwonenden als verkregen op de informatieavond zijn 

samen met de opmerkingen van de landschappers ecologen en medewerkers van de afdeling cultuurhistorie 

van gemeente Ede vertaald naar een definitief ontwerp. Naar aanleiding hiervan zijn de plangrenzen 

verduidelijkt en hebben we aangegeven geen aanpassingen te doen aan de houtwal. Dit ontwerp is op 19 

februari 2021 samen met een gemaakte visualisatie per post verstuurd aan de omwonenden in een straal 

van 500 meter rondom de planlocatie (zie onderstaande afbeelding). Hierbij zat tevens de uitnodiging aan 

omwonenden om hun reactie aan Solarcentury kenbaar te maken of in een persoonlijk gesprek het ontwerp 

nader te bespreken om zo: 

- Eventueel nog op- en aanmerkingen geven op het ontwerp, opmerkingen die zouden kunnen leiden 

tot een aanpassing van het ontwerp zijn afgewogen tegen de opmerkingen vanuit eerdere 

gesprekken met de direct omwonenden en de gemeente. 

 

Afb. 1 Alle paarse bolletjes zijn de adressen die binnen een staal van 500m rondom het zonnepark als omwonenden zijn aangemerkt 
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Digitale informatieavond omwonenden (2) 

Na het delen van het aangepaste ontwerp heeft Solarcentury het ontwerp op de digitale informatieavond 

op 1 maart 2021 aan de omwonenden in een straal van 500 meter rondom het zonnepark en beide 

belangenverenigingen toegelicht en zijn de wijzigingen ten opzichte van de eerdere ontwerpen toegelicht 

en besproken. Tijdens deze avond konden de aanwezigen: 

- Het meest recente ontwerp bekijken van de zonneweide en daarover in gesprek gaan met de 

projectontwikkelaar, de landschapsarchitect, de ecoloog en technici op het gebied van de 

ontwikkeling van zonneweides. 

- Eventueel nog op- en aanmerkingen geven op het ontwerp, opmerkingen die zouden kunnen leiden 

tot een aanpassing van het ontwerp zijn afgewogen tegen de opmerkingen vanuit eerdere 

gesprekken met de direct omwonenden en de gemeente. 

Er zijn geen inhoudelijke reacties op het ontwerp gekomen waardoor we besloten hebben het ontwerp 

ongewijzigd te presenteren op de informatieavond voor de gehele gemeente Ede. 

De chats die zijn gevoerd met aanwezigen zijn geanonimiseerd als bijlage 4 bij dit verslag gevoegd. 

 

 

  



   
   

 

10 

 

Digitale informatieavond inwoners gemeente Ede 

Op de digitale informatieavond die gehouden is op 8 maart 2021 heeft Solarcentury het definitieve 

ontwerp gepresenteerd aan de gehele gemeente Ede. Deze informatieavond was bedoeld om inwoners van 

de gemeente te informeren over het zonnepark aan de Blaakweg. Op deze avond konden de aanwezigen: 

- Het definitieve ontwerp bekijken van de zonneweide en daarover in gesprek gaan met de 

projectontwikkelaar, de landschapsarchitect, de ecoloog en een technisch medewerker van 

Solarcentury. 

- Eventueel nog op- en aanmerkingen geven op het ontwerp, opmerkingen die zouden kunnen leiden 

tot een aanpassing van het ontwerp zijn afgewogen tegen de opmerkingen vanuit eerdere 

gesprekken met de direct omwonenden en de gemeente. 

- Kennis te nemen van de mogelijkheden voor financiële participatie. 

De chats die zijn gevoerd met aanwezigen zijn geanonimiseerd als bijlage 5 bij dit verslag gevoegd. 
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Belangenverenigingen 

Harskamps Belang 

Zonneweide Blaakweg is een verandering in de leefomgeving van de inwoners van Harskamp. Daarom zijn 

wij in gesprek gegaan met het Harskamps Belang om te kijken of er mogelijkheden zijn om gezamenlijk 

invulling te geven aan het participatieproces rondom het zonnepark.  

Harskamps Belang heeft als belangenorganisatie de informatieavonden bijgewoond en er is een digitaal 

overleg geweest op 20 januari 2021 waar Solarcentury de plannen voor het zonnepark als ook de 

mogelijkheden tot participatie heeft toegelicht.  

Harskamps Belang heeft op dit moment aangegeven geen verdere samenwerking te willen bij de invulling 

van participatiemogelijkheden en geen dialoog aan te willen gaan om input te leveren op het ontwerp van 

het zonnepark. We gaan uiteraard graag nogmaalshet gesprek aan met Harskamps Belang of met andere 

relevante stakeholders om hier invulling aan te geven. 

Plaatselijk Belang de Valk 

Uit Plaatselijk Belang de Valk, is de Valkse Groencoöperatie UA ontstaan, deze lokale coöperatie verzorgd al 

op een aantal plekken het groenonderhoud binnen de gemeente Ede. Om het groenonderhoud van het 

zonnepark lokaal uit te besteden is contact gezocht met Belangenvereniging de Valk, zij hebben bij het 

opstellen van dit document nog geen besluit genomen of ze hieraan willen meewerken. 
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Communicatie met gemeente Ede voor de vergunningsaanvraag 

Ambtelijk overleg 

We hebben advies ontvangen van diverse ambtenaren op de conceptplannen. De vakgebieden die zijn 

betrokken zijn ecologie, landschap, cultuurhistorie en beheer. Ook zijn er gesprekken gevoerd ten aanzien 

van de communicatie rondom de ontwikkeling. 

We hebben getracht al deze adviezen ter harte te nemen en de implicaties hiervan te verwerken in onze 

aanpak van het project tot nu toe en de vergunningsaanvraag. 

Na vergunningsaanvraag: 

Solar on Tour 

Voor direct omwonenden en het gemeentebestuur van de 

gemeente Ede (college en raadsleden) wordt gedurende het 

vergunningenproces door ons een veldbezoek georganiseerd naar 

een van de zonneweides van Solarcentury. Zij kunnen daar: 

- Een indruk opdoen hoe een zonneweide er nu eigenlijk 

uitziet en deze ervaren (geluidsproductie, schittering etc.). 

- Informatie vergaren over de technische achtergrond en 

werking van een zonneweide. 

- Aanschouwen hoe een zonneweide gemonitord en (zowel 

technisch als ecologisch) onderhouden wordt. 

- Informatie inwinnen over de toegepaste financiële 

participatie voor de zonneweide die wordt bezocht.  

Doorlopende communicatie 

Gedurende de vergunningenfase blijven wij persoonlijk in overleg 

met alle belanghebbenden. Zij worden proactief geïnformeerd over onder andere wijzigingen in het 

ontwerp, (financiële) participatie, en besluitvormende bijeenkomsten door gemeente Ede. 

Nadat de vergunning is verleend zullen wij regelmatig in contact blijven met de stakeholders en hen tijdig 

informeren over stappen die genomen worden zoals bijvoorbeeld het aanvragen en verlenen van de SDE++ 

subsidie en de start van de bouw. Omwonenden binnen 500 meter informeren wij hier persoonlijk of per 

brief over. Dergelijke ontwikkelingen worden ook vermeld op de projectwebsite. 
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Tijdens de Bouw 

Werkgelegenheid: 

Met de komst van de zonneweide zorgen we voor lokale werkgelegenheid. De groene zones onder en 

rondom de zonneweide zullen moeten worden aangelegd en onderhouden op basis van natuurbeheer. 

Naast onderhoud zullen we de ontwikkeling van natuurwaarden monitoren conform de Gedragscode Zon 

op Land. Solarcentury zoekt voor zowel het natuurbeheer als monitoring expliciet een lokale 

samenwerkingspartner. Op basis van de omvang van zonneweide Blaakweg met de voorgestelde (groen) 

voorzieningen komt dit neer op 2-5 (in)directe voltijdsbanen en lokale werkgelegenheid door de komst van 

de zonneweide. Daarnaast neemt Solarcentury de rol op zich om lokaal personele capaciteit te zoeken en 

eventueel op te leiden voor het elektrotechnisch beheer, toezicht en beveiliging, onderhoud op laag- en 

middenspanningsniveau van de installatie. Ook bij de bouw is het streven om daar waar mogelijk zoveel 

mogelijk lokale ondernemers te betrekken bij de bouw van de zonneweide. 

Exploitatiefase 

Dit is de fase waarin het park gebouwd is en er stroom geproduceerd wordt. Ook dan blijven wij als 

Solarcentury betrokken bij het project en bieden we de projectlocatie aan, voor educatieve doeleinden en 

worden de financiële participatiemogelijkheden aan omwonenden aangeboden. 

Educatie 

Scholen 

Zonneweide Blaakweg is een kans om informatie te bieden en te leren over de ontwikkeling van een 

zonneweide. Dit maakt de energietransitie tastbaar en dit kan jongeren enthousiast maken om voor deze 

sector te kiezen. Daarnaast laten we ook de historische- en natuurinformatie over het gebied zien.  

Kinderen [basisonderwijs] 

We bieden basisscholen SMDB de Zaaier, SMDB Wekerom en SMDB Harskamp een programma op maat aan 

inclusief rondleidingen op het park waar zal worden verteld over de werking, de opbrengst en de 

natuurwaarden van het zonnepark. Daarnaast bieden we een informatiepakket aan en de optie voor 

gastlessen over zonne-energie en de energietransitie. Dit pakket wordt actief aangeboden aan de 

basisscholen in de omgeving, maar andere scholen zijn eveneens welkom. 

We zullen de scholen ook benaderen om mee te helpen met het creëren van zonneweide Blaakweg als een 

natuurrijk zonnepark: te denken valt hierbij aan het (puur educatief) planten van bomen/struiken, inzaaien 

van bloemen/gras en het maken van insecten-bijenhotels. 
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Educatieve informatie de zonneweide 

We zullen op de zonneweide, omwonenden en recreanten informeren over de ontwikkeling en werking van 

de zonneweide en de natuurwaarden door: 

- Informatieborden op een zichtbare en toegankelijke plek (over zonne-energie, biodiversiteit, 

natuurontwikkeling, historie etc.).  

- De optie aanbieden om groepen uitleg te geven en desgewenst een excursie op maat te krijgen. 

Zon op Daken 

Ondersteuning en advisering zon op dak 

Naast de grondgebonden zonneweide ziet Solarcentury voor zichzelf een rol voor het verduurzamen van de 

omgeving van haar projecten. Inmiddels zijn verkennende gesprekken gestart voor zonnepaneelprojecten op 

grote omliggende daken. Solarcentury wil aan 10 grote dakeigenaren rondom het zonnepark aanbieden om 

hen te adviseren bij het realiseren van een installatie op hun eigen dak. Zo kan er bijvoorbeeld ondersteund 

worden bij het beoordelen van het technische ontwerp als ook het aanvragen van de SDE++ subsidie. 

Hiermee wordt invulling gegeven aan trede 1 van de zonneladder. 

Korting van 50% voor omwonenden op een zonnepaneelinstallatie 

Aan 100 particulieren die in de buurt van de zonneweide wonen wordt een korting van 50% verleend voor 

een particuliere PV-installatie voor de eigen woning tot maximaal een installatie van 20 panelen per 

particulier (Solarcentury heeft ervaring met dit soort installaties). Op deze wijze wordt de energietransitie 

inclusief de energiedoelen van gemeente Ede nog verder gestimuleerd en dichter bij de burger gebracht. Er 

wordt hiermee extra invulling gegeven aan de zonneladder.  

Zonnepanelen voor het dorpshuis 

Naar aanleiding van de gesprekken met de direct omwonenden kwam er de suggestie om een installatie te 

plaatsen op het dorpshuis in Wekerom. Graag gaan we met deze organisatie in gesprek om te kijken hoe 

wij met de zonneweide deze maatschappelijk betrokken instelling kunnen ondersteunen. Daarnaast willen 

wij graag de donatie doen om 20 zonnepanelen aan te brengen op het dorpshuis.  

Deze acties worden opgezet als het project is gerealiseerd, de communicatie hierover zal via een huis aan 

huis brief of via een advertentie bijvoorbeeld in de Ede Stad worden geplaatst. 
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Financiële participatie 

Korting op de energierekening van omwonenden 

De zonnestroom uit de zonneweide zelf zal uiteindelijk verkocht worden aan een energiedistributiebedrijf. 

Solarcentury zal zich inspannen dat burgers in de directe omgeving (gelijke postcode) de mogelijkheid 

krijgen om deze zonnestroom in te kopen tegen een gereduceerd tarief. Bij de zonneweides die door 

Solarcentury in 2020 gerealiseerd worden heeft dit eerder geresulteerd in 500 kWh korting gedurende een 

periode van 5 jaar. 

Obligatielening voor omwonenden 

50% van het eigenvermogen dat aangewend moet worden om de zonneweide te realiseren wordt 

opengesteld voor obligatieleningen van omwonenden. Het gemiddeld rendement hierop bedraagt circa 

3,5% per jaar. Ter illustratie: 50% van het eigen vermogen is € 500.000,- aan obligaties die verstrekt kunnen 

worden. Met een gemiddeld rendement van 3,5% per jaar betekent dit dat er over de periode 15 jaar ca. € 

262.500 terugvloeit naar de inwoners van de gemeente Ede (een en ander afhankelijk van de interesse van 

lokale investeerders). 

Altijd financiële participatie 

De omvang van de financiële participatie is uiteindelijk volledig afhankelijk van lokale interesse om mee te 

investeren. Solarcentury verplicht zichzelf om tenminste €250.000 aan lokale participatie te realiseren. 

Mocht het om welke reden dan ook niet lukken om voornoemde vormen van financiële participatie te 

realiseren dan zal Solarcentury allereerst nagaan waarom er geen interesse is. Als er werkelijk niet 

voldoende interesse blijkt om € 250.000 lokaal te laten participeren dan zal Solarcentury een passende 

oplossing moeten vinden. Voorbeelden van mogelijke oplossingen zouden kunnen zijn: 1. het verlagen van 

het minimumbedrag per obligatie; 2 het verhogen van het maximumbedrag per afnemer 3. het verruimen 

van het gebied voor financiële participatie. Solarcentury zal hierbij het voortouw nemen en alternatieve 

oplossingen aandragen waarbij we kunnen garanderen dat er aan de minimale eis zal worden voldaan. 

Bijdrage energiefonds 

Er wordt aan de belangenverenigingen of andere vertegenwoordiging van de bewoners van de gemeente 

Ede een energiefonds aangeboden waar Solarcentury een jaarlijkse vergoeding in stort gedurende de 

looptijd van de SDE++ periode (momenteel 15 jaar). Deze vergoeding is € 0,50 per MWh per jaar. Dit is in 

lijn met het klimaatakkoord. Voor zonneweide Blaakweg betekent dit circa € 5.000 per jaar. Over een 

looptijd van 15 jaar wordt dit circa € 75.000,-. De vergoedingen uit het fonds kunnen bijvoorbeeld worden 

aangewend om mensen die wel willen verduurzamen maar het niet kunnen betalen te helpen. De 

aanvragen zullen worden getoetst door een nader op te richten stichting die het fonds beheert. Uiteraard 

voor en door mensen uit de gemeente Ede. Hierbij valt te denken aan: 

- De inzet van een energie-coach middels een consult van 2 uur waarbij samen een plan wordt 

opgesteld met betrekking tot de verduurzaming van de woning. 

- Een rentevrije lening voor bijvoorbeeld zonnepanelen. 

- Een schenking voor bijvoorbeeld isolatie van een woning etc. 
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Bijlage 1: 

Gesprekken met direct omwonenden van het zonnepark. 

In het traject om te komen tot een plan wat uiteindelijk geselecteerd is door de gemeente  hebben we 

keukentafelgesprekken gevoerd met de omwonenden die in een straal van 250 meter rondom het zonnepark 

wonen. 

Tijdens deze gesprekken hebben we de wensen met betrekking tot de inpassing van het park 

geïnventariseerd en gebruikt als uitgangspunten bij het eerste ontwerp. 

Per verslag is aangegeven welke wensen wel of niet zijn meegenomen in het ontwerp. De wensen van 

omwonenden zijn besproken met de landschapsarchitect en waar mogelijk rekeninghoudend met alle 

belangen, geimplementeerd in het plan. Hieruit zijn nieuwe ontwerpen voortgekomen die vervolgens op de 

informatieavonden die zijn gehouden zijn toegelicht door de landschapsarchitect. 
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Gesprek omwonende Zonnepark Blaakweg Harskamp 

 

Datum:  18 juni 2020 

Tijd:   19:00 uur 

   

De gemeente Ede zal om aan haar eigen klimaatbeleid te kunnen voldoen grootschalige duurzame 

energieopwekking moeten toestaan. Solarcentury heeft aan de hand van gesprekken met gemeente en het 

bestuderen van het beleid, een zoekgebied voor het zonnepark geselecteerd. Vervolgens heeft zij 

overeenstemming bereikt met de heer Kampert voor de ontwikkeling van een zonnepark op een deel van 

zijn gronden.  

• Als onderdeel van het participatieproces gaat Solarcentury als eerste in gesprek met de direct 

omwonende. Aan de hand van deze gesprekken maakt zij een eerste voorlopige ontwerpen. Hierbij 

wordt gebruik gemaakt van een landschapsarchitect. Deze voorlopige ontwerpen worden vervolgens 

gebruikt samen met de relevante stakeholders tot het uiteindelijke ontwerp te komen.  

• Op dit moment is er dus alleen een plangebied dat op ongeveer 40 meter van de gevel van de 

woning begint en beperkt in het zicht ligt vanuit de woning.  

• Meneer en mevrouw X zouden graag zien dat bij de inpassing van het zonnepark de zonnepanelen 

zoveel als mogelijk uit het zicht worden gehaald. 

• Omwonenden hechten zeer aan de bomenhaag die langs het perceel loopt en geven aan in 

geengeval aanpassingen aan de bomen die langs het perceel van omwonende staan te willen. 

• Solarcentury heeft aangegeven de haag zoveel mogelijk te respecteren om dit al een bestaande 

inpassing is, en waar kan te willen verbeteren en gaat graag verder met omwonende in overleg over 

het inpassingsplan. 

• Meneer en mevrouw x geven aan dat de afstand tot de zonnepanelen ruim 20 meter uit de houtwal 

moet bedragen gemeten vanaf de houtwal haaks in het perceel. 

• Solarcentury heeft aangegeven de wensen van alle omwonenden af te wegen en deze te bespreken 

met de landschapsarchitect om hier zo mogelijk aan te gemoed te komen. 

• Solarcentury geeft aan de bewoners te informeren bij de volgende stappen in het 

ontwikkelingsproces van het zonnepark.  

 

Implementatie van de wens van omwonende: 

- Door de toe te passen landschappelijkelementen zoals struiken knotbomen en struweel eea zoals beschreven in 

het landschappelijke inpassingsplan is er vrijwel geen direct zicht op het zonnepark. 

- De houtwal wordt gerespecteerd, en met zorg onderhouden zoals beschreven in het landschappelijke 

inpassingsplan. 

-  Om een goede afweging te maken tussen zonnepanelen en landschappelijk inpassing is aan de wens om 20 

meter uit de houwal gedeeltelijk gehoor gegeven. de afstand van greppel tot aan de paneelconstructie bedraagd 

10 meter. 
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Gesprek omwonende Zonnepark Blaakweg Harskamp 

 

Datum:  12 juni 2020 

Tijd:   15:15 uur 

   

De gemeente Ede zal om aan haar eigen klimaatbeleid te kunnen voldoen grootschalige duurzame 

energieopwekking moeten toestaan. Solarcentury heeft aan de hand van gesprekken met gemeente en het 

bestuderen van het beleid, een zoekgebied voor het zonnepark geselecteerd. Vervolgens heeft zij 

overeenstemming bereikt met de heer Kampert voor de ontwikkeling van een zonnepark op een deel van 

zijn gronden.  

• Als onderdeel van het participatieproces gaat Solarcentury als eerste in gesprek met de direct 

omwonende. Aan de hand van deze gesprekken maakt zij een eerste voorlopige ontwerpen. Hierbij 

wordt gebruik gemaakt van een landschapsarchitect. Deze voorlopige ontwerpen worden vervolgens 

gebruikt samen met de relevante stakeholders tot het uiteindelijke ontwerp te komen.  

• Op dit moment is er dus alleen een plangebied dat op ongeveer 75 meter van de gevel van de 

woning begint en beperkt in het zicht ligt vanuit de woning.  

• Meneer X zou graag zien dat bij de inpassing van het zonnepark de zonnepanelen zoveel als mogelijk 

uit het zicht worden gehaald. 

• Tevens geeft omwonenden voorkeur te hebben voor een groenblijvende haag om zo het zicht te 

minimaliseren.  

• Solarcentury heeft aangegeven de wensen van alle omwonenden af te wegen en deze te bespreken 

met de landschapsarchitect om hier zo mogelijk aan te gemoed te komen. 

• Meneer X heeft momenteel het jachtrecht op de grond en vraagt zich af dit hierop kan blijven. 

Solarcentury heeft navraag gedaan bij de afdeling asset management, en die geven aan dat op het 

zonnepark zelf niet gejaagd mag worden, echter wel op de groenstroken die worden aangelegd ten 

behoeve van de inpassing van het park. Solarcentury heeft als het park gerealiseerd mag worden de 

intentie om het jachtrecht met de heer X te verlengen en gaat hierover tegen die tijd graag met u in 

gesprek. 

• Solarcentury geeft aan de bewoners te informeren bij de volgende stappen in het 

ontwikkelingsproces van het zonnepark.  

 

Implementatie van de wens van omwonende: 

- Door de toe te passen landschappelijkelementen zoals struiken knotbomen en struweel eea zoals beschreven in 

het landschappelijke inpassingsplan is er vrijwel geen direct zicht op het zonnepark. 

- Groenblijvende hagen worden komen van nature niet voor in dit landschap en worden daarom niet als passend 

ervaren. 
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Gesprek omwonende Zonnepark Blaakweg Harskamp 

 

Datum:  11 juni 2020 

Tijd:   13.30 uur 

   

De gemeente Ede zal om aan haar eigen klimaatbeleid te kunnen voldoen grootschalige duurzame 

energieopwekking moeten toestaan. Solarcentury heeft aan de hand van gesprekken met gemeente en het 

bestuderen van het beleid, een zoekgebied voor het zonnepark geselecteerd. Vervolgens heeft zij 

overeenstemming bereikt met de heer Kampert voor de ontwikkeling van een zonnepark op een deel van 

zijn gronden.  

• Als onderdeel van het participatieproces gaat Solarcentury als eerste in gesprek met de direct 

omwonende. Aan de hand van deze gesprekken maakt zij een eerste voorlopige ontwerpen. Hierbij 

wordt gebruik gemaakt van een landschapsarchitect. Deze voorlopige ontwerpen worden vervolgens 

gebruikt samen met de relevante stakeholders tot het uiteindelijke ontwerp te komen.  

• Op dit moment is er dus alleen een plangebied dat op ongeveer 400 meter van de gevel van de 

woning begint en beperkt in het zicht ligt vanuit de woning.  

• Meneer en mevrouw X zouden graag zien dat bij de inpassing van het zonnepark de zonnepanelen 

zoveel als mogelijk uit het zicht worden gehaald. 

• Tevens geeft omwonende aan voorkeur te hebben voor een groenblijvende haag met een hoogte 

van circa 3 meter om zo het zicht te minimaliseren.  

• Solarcentury heeft aangegeven de wensen van alle omwonenden af te wegen en deze te bespreken 

met de landschapsarchitect om hier zo mogelijk aan te gemoed te komen. 

• Solarcentury geeft aan de bewoners te informeren bij de volgende stappen in het 

ontwikkelingsproces van het zonnepark.  

Implementatie van de wens van omwonende: 

- Door de toe te passen landschappelijkelementen zoals struiken knotbomen en struweel eea zoals beschreven in 

het landschappelijke inpassingsplan is er vrijwel geen direct zicht op het zonnepark. 

- Groenblijvende hagen worden komen van nature niet voor in dit landschap en worden daarom niet als passend 

ervaren. 
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Gesprek omwonende Zonnepark Blaakweg Harskamp 

 

Datum:  9 juni 2020 

Tijd:   14:30 uur 

   

De gemeente Ede zal om aan haar eigen klimaatbeleid te kunnen voldoen grootschalige duurzame 

energieopwekking moeten toestaan. Solarcentury heeft aan de hand van gesprekken met gemeente en het 

bestuderen van het beleid, een zoekgebied voor het zonnepark geselecteerd. Vervolgens heeft zij 

overeenstemming bereikt met de heer Kampert voor de ontwikkeling van een zonnepark op een deel van 

zijn gronden.  

• Als onderdeel van het participatieproces gaat Solarcentury als eerste in gesprek met de direct 

omwonende. Aan de hand van deze gesprekken maakt zij een eerste voorlopige ontwerpen. Hierbij 

wordt gebruik gemaakt van een landschapsarchitect. Deze voorlopige ontwerpen worden vervolgens 

gebruikt samen met de relevante stakeholders tot het uiteindelijke ontwerp te komen.  

• Op dit moment is er dus alleen een plangebied dat op ongeveer 315 meter van de gevel van de 

woning begint en beperkt in het zicht ligt vanuit de woning.  

• De heer X zou graag zien dat bij de inpassing van het zonnepark de zonnepanelen zoveel als mogelijk 

uit het zicht worden gehaald.  

• Solarcentury heeft aangegeven de wensen van alle omwonenden af te wegen en deze te bespreken 

met de landschapsarchitect om hier zo mogelijk aan te gemoed te komen. 

• Solarcentury geeft aan de bewoners te informeren bij de volgende stappen in het 

ontwikkelingsproces van het zonnepark.  

Implementatie van de wens van omwonende: 

- Door de toe te passen landschappelijkelementen zoals struiken knotbomen en struweel eea zoals beschreven in 

het landschappelijke inpassingsplan is er vrijwel geen direct zicht op het zonnepark. 
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Gesprek omwonende Zonnepark Blaakweg Harskamp 

 

Datum:  12 juni 2020 aangepast nav opm. email d.d. 10 juni 2020 

Tijd:   15:00 uur 

 

De gemeente Ede zal om aan haar eigen klimaatbeleid te kunnen voldoen grootschalige duurzame 

energieopwekking moeten toestaan. Solarcentury heeft aan de hand van gesprekken met gemeente en het 

bestuderen van het beleid, een zoekgebied voor het zonnepark geselecteerd. Vervolgens heeft zij 

overeenstemming bereikt met de heer Kampert voor de ontwikkeling van een zonnepark op een deel van 

zijn gronden.  

• Als onderdeel van het participatieproces gaat Solarcentury als eerste in gesprek met de direct 

omwonende. Aan de hand van deze gesprekken maakt zij een eerste voorlopige ontwerpen. Hierbij 

wordt gebruik gemaakt van een landschapsarchitect. Deze voorlopige ontwerpen worden vervolgens 

gebruikt samen met de relevante stakeholders tot het uiteindelijke ontwerp te komen.  

• Op dit moment is er dus alleen een plangebied dat op ongeveer 160 meter van de zijgevel van de 

woning begint en beperkt in het zicht ligt vanuit de woning.  

• Meneer en mevrouw X zijn geen voorstander van een zonnepark op deze plek, omwonende geeft 

aan dat het uitzicht een probleem is en het zonnepark de omgeving als zodanig verwoest. Meneer 

en mevrouw geven aan zorgen te hebben over de mogelijke straling en de invloed op flora en fauna 

en de daarbij behorende effecten op lange termijn. 

• Solarcentury heeft aangegeven waarde te hechten aan een goede inpassing van het plan. Tevens 

wordt en in het zonnepark op meerdere manieren rekening gehouden met het versterken van de 

biodiversiteit. Voor wat betreft het onderwerp straling, in zonneparken wordt elektriciteit opgewekt 

die vervolgens met transformatorhuisjes naar hoogspanning worden getransformeerd. Hierbij komt 

zogenaamde elektromagnetische straling vrij. Echter deze transformatorhuisjes zijn niet anders dan 

de exemplaren die je ook in woonwijken aantreft. 

• Hoewel er vanuit de woningen van Meneer en mevrouw X geen direct zicht is op het zonnepark 

zouden graag zien dat bij de inpassing van het zonnepark de zonnepanelen zoveel als mogelijk uit 

het zicht worden gehaald.  

• Solarcentury heeft aangegeven deze mogelijkheid te bespreken met de landschapsarchitect om hier 

zo mogelijk aan te gemoed te komen. 

• Solarcentury geeft aan de bewoners te informeren bij de volgende stappen in het 

ontwikkelingsproces van het zonnepark.  

Implementatie van de wens van omwonende: 

- Door de toe te passen landschappelijkelementen zoals struiken knotbomen en struweel eea zoals beschreven in 

het landschappelijke inpassingsplan is er vrijwel geen direct zicht op het zonnepark. 
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Gesprek omwonende Zonnepark Blaakweg Harskamp 

 

Datum:  16-11-2020 

Tijd:   16.30 uur 

   

De gemeente Ede zal om aan haar eigen klimaatbeleid te kunnen voldoen grootschalige duurzame 

energieopwekking moeten toestaan. Solarcentury heeft aan de hand van gesprekken met gemeente en het 

bestuderen van het beleid, een zoekgebied voor het zonnepark geselecteerd. Vervolgens heeft zij 

overeenstemming bereikt met de heer Kampert voor de ontwikkeling van een zonnepark op een deel van 

zijn gronden.  

• Als onderdeel van het participatieproces gaat Solarcentury als eerste in gesprek met de direct 

omwonende. Aan de hand van deze gesprekken maakt zij een eerste voorlopige ontwerpen. Hierbij 

wordt gebruik gemaakt van een landschapsarchitect. Deze voorlopige ontwerpen worden vervolgens 

gebruikt samen met de relevante stakeholders tot het uiteindelijke ontwerp te komen. 

• Op dit moment is er dus alleen een plangebied dat op ongeveer 260 meter van de gevel van de 

woning begint en beperkt in het zicht ligt vanuit de woning.  

• Meneer X zouden graag zien dat bij de inpassing van het zonnepark de zonnepanelen zoveel als 

mogelijk uit het zicht worden gehaald. 

• Solarcentury heeft aangegeven de wensen van alle omwonenden af te wegen en deze te bespreken 

met de landschapsarchitect om hier zo mogelijk aan te gemoed te komen. 

• Meneer X, geeft aan geen hinder te ondervinden van de komst van het zonnepark. 

• Solarcentury geeft aan de bewoners te informeren bij de volgende stappen in het 

ontwikkelingsproces van het zonnepark. 

Implementatie van de wens van omwonende: 

- Door de toe te passen landschappelijkelementen zoals struiken knotbomen en struweel eea zoals beschreven in 

het landschappelijke inpassingsplan is er vrijwel geen direct zicht op het zonnepark. 
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Gesprek omwonende Zonnepark Blaakweg Harskamp 

 

Datum:  9 juni 2020 

Tijd:   13:30 uur 

   

De gemeente Ede zal om aan haar eigen klimaatbeleid te kunnen voldoen grootschalige duurzame 

energieopwekking moeten toestaan. Solarcentury heeft aan de hand van gesprekken met gemeente en het 

bestuderen van het beleid, een zoekgebied voor het zonnepark geselecteerd. Vervolgens heeft zij 

overeenstemming bereikt met de heer Kampert voor de ontwikkeling van een zonnepark op een deel van 

zijn gronden.  

• Als onderdeel van het participatieproces gaat Solarcentury als eerste in gesprek met de direct 

omwonende. Aan de hand van deze gesprekken maakt zij een eerste voorlopige ontwerpen. Hierbij 

wordt gebruik gemaakt van een landschapsarchitect. Deze voorlopige ontwerpen worden vervolgens 

gebruikt samen met de relevante stakeholders tot het uiteindelijke ontwerp te komen.  

• Op dit moment is er dus alleen een plangebied dat op ongeveer 65 meter van de gevel van de 

woning begint en beperkt in het zicht ligt vanuit de woning.  

• Meneer en mevrouw X geven aan zonneparken op landbouwgrond niet ideaal te vinden maar geven 

tegelijkertijd ook aan dat de energietransitie dit in sommige gevallen van ons verlangt. 

• Meneer en mevrouw X zouden graag zien dat bij de inpassing van het zonnepark de zonnepanelen 

zoveel als mogelijk uit het zicht worden gehaald. 

• Omwonende geeft aan dat de groenstrook die nu aan de voorzijde van het plangebied is 

weergegeven, aan de kant van de bomenhaag te zien.  

• Tevens geeft omwonende aan dat hij aan de zuidkant van het perceel graag ziet dat er knotwilgen 

worden ingeplant. 

• Omwonende geeft aan graag mee te denken bij herstructureren van de houtwal en staat ervoor 

open om het onderhoud aan de houtwal in opdracht van Solarcentury uit te voeren. 

• Solarcentury heeft aangegeven de wensen van alle omwonenden af te wegen en deze te bespreken 

met de landschapsarchitect om hier zo mogelijk aan te gemoed te komen. 

• Meneer X geeft aan al langer te overwegen om met zijn bedrijf klimaatneutraal te gaan, Solarcentury 

heeft aangeboden om hierin een adviserende rol te spelen. En heeft aangeboden dat bij realisatie 

van het park er synergievoordelen kunnen ontstaan waarvan omwonende kan meeprofiteren. 

• Solarcentury geeft aan de bewoners te informeren bij de volgende stappen in het 

ontwikkelingsproces van het zonnepark.  

Implementatie van de wens van omwonende: 

- Door de toe te passen landschappelijkelementen zoals struiken knotbomen en struweel eea zoals beschreven in 

het landschappelijke inpassingsplan is er vrijwel geen direct zicht op het zonnepark. 

- De noordzijde van het zonnepark is voor het doorgaande verkeer de belangrijste en enige zijde voor de beleving 

van het zonnepark. Door de afstand vanaf de weg tot het zonnepark te vergroten is voor het passerende verkeer 

(waar onder: fietsers en recreanten) de impact op de omgeving veel minder als dat de strook langs de houtwal 

zou worden verbreed en het zonnepark meer richting de weg zou worden geplaatst. 

- Van herstructureren van de houtwal is geen sprake meer, aangezien andere, maar later ook deze omwonende 

wilden dat de houtwal geen aanpassingen zou ondergaan.  
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Gesprek omwonende Zonnepark Blaakweg Harskamp 

 

Datum:  9 juni 2020 

Tijd:   19:00 uur 

   

De gemeente Ede zal om aan haar eigen klimaatbeleid te kunnen voldoen grootschalige duurzame 

energieopwekking moeten toestaan. Solarcentury heeft aan de hand van gesprekken met gemeente en het 

bestuderen van het beleid, een zoekgebied voor het zonnepark geselecteerd. Vervolgens heeft zij 

overeenstemming bereikt met de heer Kampert voor de ontwikkeling van een zonnepark op een deel van 

zijn gronden.  

• Als onderdeel van het participatieproces gaat Solarcentury als eerste in gesprek met de direct 

omwonende. Aan de hand van deze gesprekken maakt zij een eerste voorlopige ontwerpen. Hierbij 

wordt gebruik gemaakt van een landschapsarchitect. Deze voorlopige ontwerpen worden vervolgens 

gebruikt samen met de relevante stakeholders tot het uiteindelijke ontwerp te komen.  

• Op dit moment is er dus alleen een plangebied dat op ongeveer 335 meter van de gevel van de 

woning begint en beperkt in het zicht ligt vanuit de woning.  

• Meneer en mevrouw X zouden graag zien dat bij de inpassing van het zonnepark de zonnepanelen 

zoveel als mogelijk uit het zicht worden gehaald. 

• Tevens geeft omwonenden voorkeur te hebben voor een groenblijvende haag om zo het zicht te 

minimaliseren.  

• Solarcentury heeft aangegeven de wensen van alle omwonenden af te wegen en deze te bespreken 

met de landschapsarchitect om hier zo mogelijk aan te gemoed te komen. 

• Solarcentury geeft aan de bewoners te informeren bij de volgende stappen in het 

ontwikkelingsproces van het zonnepark.  

Implementatie van de wens van omwonende: 

- Door de toe te passen landschappelijkelementen zoals struiken knotbomen en struweel eea zoals beschreven in 

het landschappelijke inpassingsplan is er vrijwel geen direct zicht op het zonnepark. 

- Groenblijvende hagen worden komen van nature niet voor in dit landschap en worden daarom niet als passend 

ervaren. 
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Gesprek omwonende Zonnepark Blaakweg Harskamp 

 

Datum:  11 juni 2020 

Tijd:   15.00 uur 

   

De gemeente Ede zal om aan haar eigen klimaatbeleid te kunnen voldoen grootschalige duurzame 

energieopwekking moeten toestaan. Solarcentury heeft aan de hand van gesprekken met gemeente en het 

bestuderen van het beleid, een zoekgebied voor het zonnepark geselecteerd. Vervolgens heeft zij 

overeenstemming bereikt met de heer Kampert voor de ontwikkeling van een zonnepark op een deel van 

zijn gronden.  

• Als onderdeel van het participatieproces gaat Solarcentury als eerste in gesprek met de direct 

omwonende. Aan de hand van deze gesprekken maakt zij een eerste voorlopige ontwerpen. Hierbij 

wordt gebruik gemaakt van een landschapsarchitect. Deze voorlopige ontwerpen worden vervolgens 

gebruikt samen met de relevante stakeholders tot het uiteindelijke ontwerp te komen.  

• Op dit moment is er dus alleen een plangebied dat op ongeveer 240 meter van de gevel van de 

woning begint en beperkt in het zicht ligt vanuit de woning.  

• Meneer X geeft aan zonneparken op landbouwgrond niet ideaal te vinden.  

• Meneer X zouden graag zien dat bij de inpassing van het zonnepark de zonnepanelen zoveel als 

mogelijk uit het zicht worden gehaald. 

• Solarcentury heeft aangegeven de wensen van alle omwonenden af te wegen en deze te bespreken 

met de landschapsarchitect om hier zo mogelijk aan te gemoed te komen. 

• Meneer X geeft aan al langer te overwegen om ook zonnepanelen te plaatsen op zijn bedrijf, 

Solarcentury heeft aangeboden om hierin een adviserende rol te spelen. En heeft aangeboden dat 

bij realisatie van het park er synergievoordelen kunnen ontstaan waarvan omwonende kan 

meeprofiteren. 

• Solarcentury geeft aan de bewoners te informeren bij de volgende stappen in het 

ontwikkelingsproces van het zonnepark.  

Implementatie van de wens van omwonende: 

- Door de toe te passen landschappelijkelementen zoals struiken knotbomen en struweel eea zoals beschreven in 

het landschappelijke inpassingsplan is er vrijwel geen direct zicht op het zonnepark. 
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Gesprek omwonende Zonnepark Blaakweg Harskamp 

 

Datum:  5 juni 2020 

Tijd:   13:30 uur 

   

De gemeente Ede zal om aan haar eigen klimaatbeleid te kunnen voldoen grootschalige duurzame 

energieopwekking moeten toestaan. Solarcentury heeft aan de hand van gesprekken met gemeente en het 

bestuderen van het beleid, een zoekgebied voor het zonnepark geselecteerd. Vervolgens heeft zij 

overeenstemming bereikt met de heer Kampert voor de ontwikkeling van een zonnepark op een deel van 

zijn gronden.  

• Als onderdeel van het participatieproces gaat Solarcentury als eerste in gesprek met de direct 

omwonende. Aan de hand van deze gesprekken maakt zij een eerste voorlopige ontwerpen. Hierbij 

wordt gebruik gemaakt van een landschapsarchitect. Deze voorlopige ontwerpen worden vervolgens 

gebruikt samen met de relevante stakeholders tot het uiteindelijke ontwerp te komen.  

• Op dit moment is er dus alleen een plangebied dat op ongeveer 175 meter van de zijgevel van de 

woning begint en beperkt in het zicht ligt vanuit de woning.  

• Dhr. X geeft aan de locatie van het beoogde zonnepark, niet ideaal te vinden maar geeft ook aan dat 

deze ontwikkelingen vanuit het oogpunt van de energietransitie nodig zijn. 

• Dhr. X zou graag zien dat bij de inpassing van het zonnepark de zonnepanelen zoveel als mogelijk uit 

het zicht worden gehaald. Nu is er een zogenaamde rij met knotwilgen in het ontwerp ingetekend, 

hier zou meneer Xgraag een haag of beplanting met een dichtere structuur willen zien. 

• Solarcentury heeft aangegeven deze mogelijkheid te bespreken met de landschapsarchitect om hier 

zo mogelijk aan te gemoed te komen. 

• Solarcentury geeft aan de bewoners te informeren bij de volgende stappen in het 

ontwikkelingsproces van het zonnepark.  

Implementatie van de wens van omwonende: 

- Door de toe te passen landschappelijkelementen zoals struiken knotbomen en struweel eea zoals beschreven in 

het landschappelijke inpassingsplan is er vrijwel geen direct zicht op het zonnepark. 

- Aan de zuidzijde van het zonnepark wordt het plan ingepast met een rij knotbomen tevens wordt vanuit de 

houtwal bezien over een lengte van 70m1 richting het oosten een rietruigte beoogt die het directe zicht ontneemt 

en gunstig is voor voor kleine zoogdieren en vogels die er beschutting kunnen vinden.  
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Gesprek omwonende Zonnepark Blaakweg Harskamp 

 

Datum:  8 juni 2020 

Tijd:   15:00 uur 

   

De gemeente Ede zal om aan haar eigen klimaatbeleid te kunnen voldoen grootschalige duurzame 

energieopwekking moeten toestaan. Solarcentury heeft aan de hand van gesprekken met gemeente en het 

bestuderen van het beleid, een zoekgebied voor het zonnepark geselecteerd. Vervolgens heeft zij 

overeenstemming bereikt met de heer Kampert voor de ontwikkeling van een zonnepark op een deel van 

zijn gronden.  

• Als onderdeel van het participatieproces gaat Solarcentury als eerste in gesprek met de direct 

omwonende. Aan de hand van deze gesprekken maakt zij een eerste voorlopige ontwerpen. Hierbij 

wordt gebruik gemaakt van een landschapsarchitect. Deze voorlopige ontwerpen worden vervolgens 

gebruikt samen met de relevante stakeholders tot het uiteindelijke ontwerp te komen.  

• Op dit moment is er dus alleen een plangebied dat op ongeveer 160 meter van de gevel van de 

woning begint en beperkt in het zicht ligt vanuit de woning.  

• Meneer en mevrouw X geven aan de locatie van het beoogde zonnepark, niet ideaal te vinden.  

• Meneer en mevrouw X zouden graag zien dat bij de inpassing van het zonnepark de zonnepanelen 

zoveel als mogelijk uit het zicht worden gehaald.  

• Meneer X pacht de grond die aangrenzend van het plangebied ligt en geeft aan hier graag 

bladbehoudend struweel te willen zien en spreekt de voorkeur uit dat de haag niet hoger wordt dan 

1,5 meter. 

• Solarcentury heeft aangegeven de wensen van alle omwonenden af te wegen en deze te bespreken 

met de landschapsarchitect om hier zo mogelijk aan te gemoed te komen. 

• Solarcentury geeft aan de bewoners te informeren bij de volgende stappen in het 

ontwikkelingsproces van het zonnepark.  

Implementatie van de wens van omwonende: 

- Door de toe te passen landschappelijkelementen zoals struiken knotbomen en struweel eea zoals beschreven in 

het landschappelijke inpassingsplan is er vrijwel geen direct zicht op het zonnepark. 

- Om te komen tot een goede landschappelijke inpassing is aan de oostzijde een strook van meer dan 0,35ha 

voorzien waar bomen struiken en een natuurvriendelijke over zal worden aangelegd (zie ook het landschappelijke 

inpassingsplan). We hebben omwonende na telefonisch contact, de lijst met alle type bomen toegezonden om 

mee te denken over de toe te passen typen bomen. Hier is tot aan het terinzage gaan van dit document geen 

reactie opgekomen 
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Bijlage 2 

Brief naar aanleiding van selectie door college van B&W gemeente Ede 
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Bijlage 3:  

Chats geanonimiseerd informatieavond omwonenden (1) 

 

In deze bijlage treft u de verzonden uitnodiging en de chatverslagen aan van de informatieavond die is 

gehouden op 9 december 2020 via de projectwebsite www.zonneparkblaakweg.nl  

Op deze avond zijn er: 

• 509 pageviews geweest 

• 63 unieke bezoekers 

• 155 bezoeken in totaal 

• 16 chatgesprekken gevoerd 

 

Ter verduidelijking bij de Chatverslagen: 

- Tijdstempel stond een uur te vroeg 

- Op de avond waren er vanuit Solarcentury een aantal medewerkers betrokken 

o Pieter, Pieter Biewenga Projectontwikkelaar bij Solarcentury 

o Rick, Rick Franssen Projectontwikkelaar bij Solarcentury (beantwoording vragen over 

Techniek) 

o Jelle, Jelle de Windt Junior Projectontwikkelaar bij Solarcentury 

o Martijn, Martijn van der Veen Projectontwikkelaar bij Solarcentury 

- Tevens was onze landschapsontwerper Sijtse Jan Roeters van Landschapsbureau Eelerwoude actief 

op de chat, om duiding te geven over vragen aangaande biodiversiteit en de inrichting / ontwerp van 

de zonneweide. 

  

http://www.zonneparkblaakweg.nl/
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Uitnodiging informatieavond
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Timestamp: 2020-12-09T19:57:20Z 
Unread:false 
Visitor ID: 9837903.xij3o6ER3sryzo 
Visitor Name: Visitor 26019872 
Visitor Email:  
Visitor Notes:  
IP: 188.207.85.56 
Country Code: NL 
Country Name: Netherlands 
Region: North Holland 
City: Amsterdam 
User Agent: Mozilla/5.0 (Linux; Android 9; ANE-LX1) AppleWebKit/537.36 (KHTML, like Gecko) 
Chrome/85.0.4183.101 Mobile Safari/537.36 
Platform: Android 
Browser: Chrome 
 

(2020-12-09 19:57:20) Visitor 26019872: En de biodiversiteit? 

(2020-12-09 19:57:42) Pieter: goedenavond, 

(2020-12-09 19:58:09) Visitor 26019872: Hebben jullie deze al bewezen zien verbeteren? 

(2020-12-09 19:59:00) Pieter: Ja maar dat hangt ook af van de uitgangssituatie 

(2020-12-09 19:59:19) Visitor 26019872: Hoe gaat het worden gemeten? 

(2020-12-09 19:59:38) Visitor 26019872: En wat zijn de criteria? 

(2020-12-09 19:59:50) Pieter: als we van een monocultuurlandschap naar een zonnepark gaan dan zijn er 

zeker verbeteringen 

(2020-12-09 20:00:44) Sijtse Jan: Er is momenteel geen monitoringsprogramma beoogd. 

(2020-12-09 20:01:49) Sijtse Jan: Wel maakt Solarcentury onderdeel uit van een consortium dat betrokken 

is bij enkele onderzoeksprogramma's zoals solarEcoPlus en EcoCertified. In dit soort programma's wordt dit 

wetenschappelijk onderzocht. 

(2020-12-09 20:01:59) Sijtse Jan: Echter op dit zonneveld is dat nog niet voorzien. 

(2020-12-09 20:02:20) Visitor 26019872: Goed plan, ik ben wel onder de indruk van wat jullie beogen 

(2020-12-09 20:02:31) Pieter: hartelijk dank! 

(2020-12-09 20:02:43) Visitor 26019872: Als ik op de hoogte kan worden gehouden graag 

(2020-12-09 20:03:10) Pieter: als u een contactformulier wil invullen kunnen we dat verzorgen! 

================================================================================ 
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Timestamp: 2020-12-09T19:54:01Z 
Unread:true 
Visitor ID: 9837903.xij3o6ER3sryzo 
Visitor Name: Visitor 26019872 
Visitor Email:  
Visitor Notes:  
IP: 188.207.85.56 
Country Code: NL 
Country Name: Netherlands 
Region: North Holland 
City: Amsterdam 
User Agent: Mozilla/5.0 (Linux; Android 9; ANE-LX1) AppleWebKit/537.36 (KHTML, like Gecko) 
Chrome/85.0.4183.101 Mobile Safari/537.36 
Platform: Android 
Browser: Chrome 
 

(2020-12-09 19:54:00) Visitor 26019872: Hoe gaat solar century dit park laten bijdragen aan de natuur? 

================================================================================ 

NB: 

De bezoeker was alweer offline voordat deze vraag beantwoord kon worden. 
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Timestamp: 2020-12-09T19:51:32Z 
Unread:true 
Visitor ID: 9837903.11DjalMWi0tfLeu 
Visitor Name: X 
Visitor Email: X 
Visitor Notes:  
IP: 143.177.34.173 
Country Code: NL 
Country Name: Netherlands 
Region: North Holland 
City: Heiloo 
User Agent: Mozilla/5.0 (Windows NT 10.0; Win64; x64) AppleWebKit/537.36 (KHTML, like Gecko) 
Chrome/87.0.4280.88 Safari/537.36 
Platform: Windows 
Browser: Chrome 
 

(2020-12-09 19:51:31) X: Het lijkt mij een prachtig plan, hoe gaan jullie de biodiversiteit meten? 

================================================================================ 

NB: 

De bezoeker was alweer offline voordat deze vraag beantwoord kon worden. 
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Timestamp: 2020-12-09T19:23:03Z 
Unread:false 
Visitor ID: 9837903.11Zje9tdEh3uuoY 
Visitor Name: Visitor 69121757 
Visitor Email:  
Visitor Notes:  
IP: 213.247.64.241 
Country Code: NL 
Country Name: Netherlands 
Region: Gelderland 
City: Barneveld 
User Agent: Mozilla/5.0 (Windows NT 10.0; Win64; x64) AppleWebKit/537.36 (KHTML, like Gecko) 
Chrome/86.0.4240.198 Safari/537.36 
Platform: Windows 
Browser: Chrome 
 

(2020-12-09 19:23:02) Visitor 69121757: waar gaat al deze opgewekte elektriciteit naar toe, is het net hier 

al op berekend? 

(2020-12-09 19:25:59) Jelle: Goedenavond, het net is hier inderdaad al op berekend. Wij maken gebruik 

van het onderstation Hasselaar. 

(2020-12-09 19:27:22) Visitor 69121757: harselaar lijkt een eind weg. moet er nog een kabel naartoe 

gelegd worden? 

(2020-12-09 19:31:28) Jelle: Afstand is voor dit soort grote capaciteiten relatief. In eerste instantie zou 

worden aangesloten op station Wekerom op ca 1,5 km. Daar was echter de capaciteit beperkt vandaar dat 

de netbeheerder ons heeft omgeleid naar station Harselaar op ca 8 km wat voor een dergelijke aansluiting 

nog steeds relatief dichtbij is. 

(2020-12-09 19:37:59) Visitor 69121757: is het wel verantwoord om op deze mooie landbouwgrond 

zonnepanelen te plaatsen?hier groeit normaal gesproken eten voor mensen en beesten. zonnepanelen 

horen mijns inziens op daken en gronden die  niet voor landbouw gebruikt kunnen worden. 

(2020-12-09 19:42:21) Jelle: Helaas is dit nodig om zowel de gemeentelijke, provinciale als landelijke 

klimaatdoelstellingen te halen. 

(2020-12-09 19:51:28) Visitor 69121757: ja klimaatdoelstellingen willen we halen, en zijn ook goed. maar 

dit kan toch niet ten koste gaan van kostbare landbouw grond terwijl er betere oplossingen te bedenken 

zijn. 

(2020-12-09 19:55:01) Jelle: We begrijpen ook dat men tegen een zonnepark ten koste van de 

landbouwgrond is. Het is daarom belangrijk dat we ons samen inzetten om oplossingen te vinden waarbij 

de opwek van duurzame energie en het voorbestaan van agrarische ondernemingen in de huidige vorm 

100% goed samengaan. De technieken die hiervoor oplossingen bieden zijn op dit moment nog niet goed 

ontwikkeld of te kostbaar om te realiseren. 

================================================================================ 
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Timestamp: 2020-12-09T19:13:37Z 
Unread:false 
Visitor ID: 9837903.11ZjeAHiuu9bTxt 
Visitor Name: X 
Visitor Email:  
Visitor Notes:  
IP: 83.128.241.179 
Country Code: NL 
Country Name: Netherlands 
Region: Provincie Utrecht 
City: IJsselstein 
User Agent: Mozilla/5.0 (Windows NT 10.0; Win64; x64) AppleWebKit/537.36 (KHTML, like Gecko) 
Chrome/87.0.4280.88 Safari/537.36 Edg/87.0.664.57 
Platform: Windows 
Browser: ChromiumEdge 
 

(2020-12-09 19:13:36) Visitor 57397325: wij vinden dat goede landbouwgrond niet opgeofferd mag worden 

voor zonnepanelen, temeer omdat er genoeg daken zijn die nog volgelegd kunnen worden. jemag bij ons 

beginnen !! wij zitten op 200m afstand van de blaakweg. 

(2020-12-09 19:14:08) Pieter: Goedenavond van harte welkom 

(2020-12-09 19:14:17) Pieter: zou ik uw naam mogen noteren? 

(2020-12-09 19:14:39) Visitor 57397325: X 

(2020-12-09 19:17:39) Pieter: Helder! als onderdeel van dit plan willen we graag grote dakeigenaren helpen 

bij het realiseren van zonnepanlen op het dak 

(2020-12-09 19:18:12) Pieter: als u hier gebruik van wil maken dan wil ik u vragen om een contact formulier 

in te vullen dan nemen we hier met u contact over op 

(2020-12-09 19:22:32) X dat zal ik doen. Ik heb nog aanvullende kritiek, we zijn niet geinformeerd hierover 

en wat voor ons belangrijk is dat hier zoveel weidevogels vliegen en dat hierdoor de populatie schade 

wordt toegebracht. 

================================================================================ 

NB: 

De bezoeker was alweer offline voordat de laatste vraag beantwoord kon worden. 

Het contactformulier was helaas niet ingevuld. 
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Timestamp: 2020-12-09T19:09:52Z 
Unread:false 
Visitor ID: 9837903.11Zje9W4ZbAqsQb 
Visitor Name: Visitor 51876771 
Visitor Email:  
Visitor Notes:  
IP: 213.247.90.66 
Country Code: NL 
Country Name: Netherlands 
Region: Gelderland 
City: Kootwijkerbroek 
User Agent: Mozilla/5.0 (Windows NT 6.3; Win64; x64) AppleWebKit/537.36 (KHTML, like Gecko) 
Chrome/87.0.4280.88 Safari/537.36 
Platform: Windows 
Browser: Chrome 
 

(2020-12-09 19:09:52) Visitor 51876771: Wanneer kan er een zienswijze ingediend worden en waar? 

(2020-12-09 19:10:16) Martijn: Goedenavond, wat is de reden dat u een zienswijze wilt indienen? 

(2020-12-09 19:22:05) Martijn: Ben er nog? 

================================================================================ 
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Timestamp: 2020-12-09T18:59:24Z 
Unread:false 
Visitor ID: 9837903.11ZjeAAczHv3yf2 
Visitor Name: Visitor 46952895 
Visitor Email:  
Visitor Notes:  
IP: 84.80.126.122 
Country Code: NL 
Country Name: Netherlands 
Region: Gelderland 
City: Wekerom 
User Agent: Mozilla/5.0 (Windows NT 10.0; Win64; x64) AppleWebKit/537.36 (KHTML, like Gecko) 
Chrome/87.0.4280.67 Safari/537.36 Edg/87.0.664.55 
Platform: Windows 
Browser: ChromiumEdge 
 

(2020-12-09 18:59:23) Visitor 46952895: Goedenavond, welk plan heeft u de gemeente aangeboden om tzt 

de omgeving weer terug te brengen in de oorspronkelijke staat? 

(2020-12-09 19:01:26) Visitor 46952895: Rick, kunjemijn vraag beantwoorden? 

(2020-12-09 19:03:26) Pieter: het zonnepark dient na de vergunde periode weer verwijderd te worden 

(2020-12-09 19:05:22) Visitor 46952895: Waar wordt dit vastgelegd dat dit werkelijk gebeurd en betaald 

wordt. Of is dit de verantwoordelijkheid van de grondeigenaar? 

(2020-12-09 19:07:50) Pieter: dit wordt vastgelegd in een antirieure overeenkomst die met de gemeente 

wordt gesloten 

(2020-12-09 19:09:08) Visitor 46952895: Is dit voor omwonenden terug te vinden? Ik heb de bezorgde 

jeugd gehoord omtrent dit punt. 

(2020-12-09 19:09:47) Pieter: de antirieure overeenkomst is geen openbaar stuk 

(2020-12-09 19:10:14) Pieter: via een wob verzoek kan je die tzt wel opvragen 

(2020-12-09 19:10:43) Visitor 46952895: ok, hoe gaat dit financieel lopen, wie gaat dit bekostigen? 

(2020-12-09 19:12:43) Pieter: 20% eigen vermogen van de ontwikkelaar en 80% bankfinanciering 

(2020-12-09 19:13:15) Pieter: overigens kunnen omwonenden ook mee participeren door obligaties in het 

zonnepark te kopen 

(2020-12-09 19:14:18) Visitor 46952895: Is het niet verstandig om er een fonds of iets degelijks van te 

maken dat we er zeker van zijn dat er inderdaad geld voor gereserveerd is. 

(2020-12-09 19:14:37) Visitor 46952895: Een deel van de te ontvangen SDEsubsidie 

(2020-12-09 19:16:26) Pieter: er komt ook een omgevingsfonds waardoor er ook financiele middelen 

terugvloeien naar de gemeenschap 

(2020-12-09 19:16:59) Visitor 46952895: Dat begrijp ik, maar heeft niets met ruiming van zonnepanelen te 

maken?! 
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(2020-12-09 19:21:03) Pieter: momenteel, is het zo dat de restwaarde van de materialen hoger is dan de 

kosten om het op te ruimen 

(2020-12-09 19:22:45) Visitor 46952895: We spreken over 25 jaar gebruik, en dan hoor ik nu al dat 

zonnepanelen het nieuwe asbest van de toekomst worden. Daar willen we onze kinderen toch niet mee 

opzadelen?? 

(2020-12-09 19:23:50) Pieter: zonnepanelen zijn niet het nieuwe asbest, sterker nog zonnepanelen kunnen 

vrijwel volledig worden gerecycled 

(2020-12-09 19:23:50) Visitor 46952895: Is dus nog niet allemaal waterdicht, terwijl de gemeente dit wel 

als voorwaarde keihard stelt?! 

(2020-12-09 19:24:56) Pieter: in onze overeenkomsten staat dat wij het zonnepark ook weer moeten 

opruimen 

(2020-12-09 19:25:58) Visitor 46952895: Als er maar financiele middelen voor gereserveerd worden, kan 

dat. 

(2020-12-09 19:26:32) Visitor 46952895: Een ander vraag, wordt het park afgesloten of is het vrij 

toegankelijk? 

(2020-12-09 19:28:18) Pieter: rondom het park komt inderdaad een hek, bij vormgeveing en natuur staat 

hier een mooie afbeelding 

(2020-12-09 19:28:23) Pieter: Agent uploaded: 1607542100098.png 

URL: 

https://v2uploads.zopim.io/Z/d/s/Zdsrs0Gwvs2CbayzxmBFeYaTYKeQO52w/4d62dc717dad4f0482e438f370

2801eae4ae3639.png 

Type: image/png 

Size: 892277 

(2020-12-09 19:29:17) Visitor 46952895: Inderdaad een landelijk hekwerk. Waarom wordt het park 

afgesloten? 

(2020-12-09 19:30:07) Pieter: omdat we niet willen dat er bijvoorbeeld kinderen gaan spelen op het park 

(2020-12-09 19:31:32) Visitor 46952895: Wat is de inpact op het wild wat er veel rondloopt? 

(2020-12-09 19:33:42) Pieter: het hek wordt faunapasseerbaar voor kleine zoogdieren 

(2020-12-09 19:34:24) Pieter: volwassen reeën kunnen er over heen springen en kleine reeën kunnen er 

onderdoor 

(2020-12-09 19:36:18) Visitor 46952895: Waarom denken jullie niet aan een fauna passage in het midden 

van de lengte van het stuk grond? Daar kunnen geen omwonenden komen waarschijnlijk 

(2020-12-09 19:37:58) Pieter: De exacte paneel opstellingen zijn nog niet gereed, maar dat er in het midden 

een pad is wordt ook vanuit bijv onderhoud wel een vereiste 

(2020-12-09 19:38:43) Visitor 46952895: Is daar een fauna passage mogelijk? 
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(2020-12-09 19:39:59) Pieter: lijkt me een optie om zeker mee te nemen, ik zal met onze architect kijken of 

en hoe we dit kunnen inpassen 

(2020-12-09 19:40:45) Pieter: als u daar over mee wil denken dan wil ik u vragen om een contactfromulier 

in te vullen dan kan ik u hier over benaderen 

(2020-12-09 19:41:53) Visitor 46952895: Is er een telling/onderzoek geweest naar dit gebied welke dieren 

hier vertoeven? Gezien dit een soort van stiltegebiedje is op de Veluwe 

(2020-12-09 19:43:16) Visitor 46952895: Inderdaad, wij kunnen onze woorden spreken, maar de natuur 

moet het maar accepteren dat zijn leefomgeving wordt verstoord... 

(2020-12-09 19:43:49) Pieter: u bent van harte welkom om mee te denken, dat is ook het doel van deze 

avond. 

(2020-12-09 19:45:27) Visitor 46952895: Graag, tzt. Op welke wijze wordt de biodiversiteit met de aanleg 

van het park verrijkt? 

(2020-12-09 19:47:25) Sijtse Jan: Goedenavond,Vanuit landschapsontwerp en ecologie hebben we gekeken 

naar de kansen voor dit gebied.  

Aan de zuidkant zien wij mogelijkheden voor het aanleggen van een natuurvriendelijke oever. Langs de 

Oostgrens wordt een losse haag aangelegd en het gehele vlak onder de zonnepanelen wordt extensief 

beheerd (zonder chemicaliën) 

(2020-12-09 19:48:52) Visitor 46952895: De west kant blijft zoals het is, of zijn daar nog plannen voor? 

(2020-12-09 19:49:59) Sijtse Jan: We zijn voornemens hier enkele bomen uit de houtwal te kappen (in 

principe regulier beheer) om zodoende meer licht op de onderbegroeiing te krijgen zodat deze zichtdicht 

blijft. Ook ontstaan zo meer gradienten waardoor er meer ruimte is voor biodiversiteit. 

(2020-12-09 19:51:09) Sijtse Jan: Dit natuurlijk in overleg met de mede eigenaar van deze houtwal. 

(2020-12-09 19:51:41) Visitor 46952895: Dus de hoge bomen worden eruit gezaagd voor betere 

lichtdoorlaat. Dan is het rendement natuurlijk hoger 

(2020-12-09 19:52:27) Visitor 46952895: Dan blijft de bomenlaan wel intact. 

(2020-12-09 19:53:15) Sijtse Jan: Als we alle hoge bomen laten staan zal er minder licht op de 

onderbegroeiing komen en wordt deze 'hol' en transparant. Ook zijn alléén bomen minder divers dan een 

afwisseling van bomen en struiken. 

(2020-12-09 19:54:49) Visitor 46952895: Wie gaat het park bijhouden zoals bijvoorbeeld gras maaien? 

(2020-12-09 19:55:44) Pieter: Daaar zijn nog geen afspraken over gemaakt, maar de intentie is om dit 

lokaal uit te besteden 

(2020-12-09 19:56:23) Visitor 46952895: Dus daar hoeft de grondeigenaar niet over na te denken. 

(2020-12-09 19:56:55) Visitor 46952895: Zijn er nog andere zaken die wel door de grondeigenaar geregeld 

moeten worden? 

(2020-12-09 19:57:04) Sijtse Jan: Solarcentury neemt met realisatie van het zonneveld inderdaad het 

beheer van de grond over. 

(2020-12-09 19:57:25) Pieter: zouden wij voor de volledigheid uw naam nog even mogen noteren? 
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(2020-12-09 19:59:07) Visitor 46952895: Ik zie dat het bijna 9 uur is, ik wil u bedanken voor de prettige chat 

en ik ga binnenkort zeker contact met u opnemen. Fijne avond 

(2020-12-09 19:59:49) Sijtse Jan: Hartelijk dank voor uw tijd en een fijne avond nog. 

================================================================================ 

NB: 

De opmerking over de faunapasseerbaarheid is verwerkt in het plan. De hekken worden aan de onderzijde ca 20cm 

vanaf de grond losgehouden zodat bijvoorbeeld konijnen, hazen en jonge reeën  kunnen passeren. 

Deze bezoeker was annoniem en heeft voorzover wij konden linken aan dit gesprek geen contact meer opgenomen.  
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Timestamp: 2020-12-09T18:45:02Z 
Unread:false 
Visitor ID: 9837903.11ZjeA39irmUiFO 
Visitor Name: Visitor 17443458 
Visitor Email:  
Visitor Notes:  
IP: 143.176.1.58 
Country Code: NL 
Country Name: Netherlands 
Region: Provincie Flevoland 
City: Emmeloord 
User Agent: Mozilla/5.0 (Windows NT 10.0; Win64; x64) AppleWebKit/537.36 (KHTML, like Gecko) 
Chrome/87.0.4280.88 Safari/537.36 
Platform: Windows 
Browser: Chrome 
 

(2020-12-09 18:45:02) Visitor 17443458: Solarcentury zoekt voor zowel het natuurbeheer als monitoring 

expliciet een lokale samenwerkingspartner. Waar / aan welke eisen moet je voldoen en/of welk type 

ondernemer/partner zoekt u? 

(2020-12-09 18:46:51) Martijn: Goedenavond, uiteraard is het mogelijk om deel te nemen in het 

landschapsbeheer. Bent u een lokale ondernemer? 

(2020-12-09 18:48:53) Visitor 17443458: Connecties in de landbouw en bij loonbedrijf. Moet je een bepaald 

certificaat hebben? 

(2020-12-09 18:51:19) Martijn: Specifieke certificaten om biodiversiteit te monitoren zijn altijd een plus. 

Welke bedrijven heeft u in gedachten. We kunnen dan bijvoorbeeld een afspraak plannen om dit door te 

spreken. 

(2020-12-09 18:55:48) Visitor 17443458: een agrariër uit de buurt 

(2020-12-09 18:57:12) Martijn: Zou ik uw gegevens mogen noteren dan kunnen we binnenkort verder 

spreken en een eventuele samenwerking opzetten. 

(2020-12-09 18:57:24) Visitor 17443458: Andere vraag mbt postcode(roos) over welke postcodes hebben 

we het bij de Blaakweg en hoeveel potentiele huisadressen betreft het/ enig idee? 

(2020-12-09 18:59:02) Martijn: Helaas is er met dit project geen postcoderoos regeling van toepassing 

(2020-12-09 18:59:21) Visitor 17443458: Samenwerking is op dit moment nog te vroeg, wil eerst in de 

buurt een balletje opgooien. Mocht dit wat opleveren dan weet ik Pieter of Jelle wel te vinden. 

(2020-12-09 18:59:40) Visitor 17443458: Postcoderoos, waarom hier niet van toepassing? 

(2020-12-09 19:00:30) Martijn: Prima, fijn dat u de weg naar mijn collega's reeds kent 

(2020-12-09 19:01:12) Martijn: De postcoderoos kan niet ivm de SDE regeling 

(2020-12-09 19:01:49) Visitor 17443458: Dat is jammer. Weet ik even voldoende voor dit moment Martijn. 

Bedankt! 

(2020-12-09 19:02:19) Martijn: Graag gedaan, fijne avond 
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(2020-12-09 19:05:11) Visitor 17443458: Nog een vraagje Martijn, Solar on Tour februari 2021. Wat houd 

dat precies in? 

(2020-12-09 19:06:47) Martijn: We zullen een nabij gelegen zonnepark bezoeken met geïnteresseerden 

(2020-12-09 19:07:37) Visitor 17443458: thnx. fijne avfond 

================================================================================ 
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Timestamp: 2020-12-09T18:40:48Z 
Unread:false 
Visitor ID: 9837903.11Zje9zmfaBe0uU 
Visitor Name: X 
Visitor Email:  
Visitor Notes: Plaatselijk belang De Valk 
IP: 83.128.100.200 
Country Code: NL 
Country Name: Netherlands 
Region: North Holland 
City: Uithoorn 
User Agent: Mozilla/5.0 (Macintosh; Intel Mac OS X 10_15_6) AppleWebKit/605.1.15 (KHTML, like Gecko) 
Version/14.0.1 Safari/605.1.15 
Platform: Mac OS 
Browser: Safari 
 

(2020-12-09 18:40:48) Visitor 3946912: Goedenavond 

(2020-12-09 18:45:18) Sijtse Jan: Goedenavond 

(2020-12-09 18:47:01) Sijtse Jan: Heeft u een vraag of opmerking? 

(2020-12-09 18:50:53) Visitor 3946912: Vanuit meerdere belangenvereniging zijn bezwaren gemeld evenals 

vanuit LTO zijn deze bezwaren al doorgekomen en behandeld. 

(2020-12-09 18:54:09) Sijtse Jan: Momenteel is de vergunningprocedure nog niet opgestart. Het is dus nog 

niet mogelijk om officieel bezwaar in te dienen.  

Als u nu al vragen, opmerkingen of wensen heeft met betrekking tot de inrichting van het plangebied 

ontvangen wij die natuurlijk graag. 

(2020-12-09 18:55:44) Visitor 3946912: er is niet iets van een livestream gaande we moeten onze 

informatie vinden op deze site 

(2020-12-09 18:56:32) Sijtse Jan: Dat is correct. Er wordt geen plenaire presentatie gegeven. Dit omdat 

mensen op verschillende tijden binnenkomen. 

(2020-12-09 19:01:39) Visitor 3946912: ik ben X van plaatselijk belang De Valk. Hebben zich ook leden van 

plaatselijk belang Harskamp aangesloten vanavond? 

(2020-12-09 19:07:58) Sijtse Jan: Goedenavond X, Er zijn nog geen leden van Plaatselijk belang Harskamp 

die zich als zodanig hebben gemeld.. 

(2020-12-09 19:08:31) Sijtse Jan: Mogelijk zijn ze al wel actief op de chat maar hebben ze nog geen naam 

gegeven of wij dit nog niet gevraagd. 

(2020-12-09 19:25:15) Sijtse Jan: Heeft u verder nog vragen? 

(2020-12-09 19:28:49) X: Nee verder geen vragen, prettige voortzetting nog. Groet X 

(2020-12-09 19:29:31) Sijtse Jan: Hartelijk dank. Fijne avond nog. 

================================================================================ 

Timestamp: 2020-12-09T18:37:48Z 
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Unread:false 
Visitor ID: 9837903.11ZjeA3vdbcY7Cm 
Visitor Name: X 
Visitor Email: X 
Visitor Notes:  
IP: 87.195.69.189 
Country Code: NL 
Country Name: Netherlands 
Region: South Holland 
City: Dirksland 
User Agent: Mozilla/5.0 (Windows NT 10.0; Win64; x64) AppleWebKit/537.36 (KHTML, like Gecko) 
Chrome/87.0.4280.88 Safari/537.36 Edg/87.0.664.57 
Platform: Windows 
Browser: ChromiumEdge 
 

(2020-12-09 18:37:47) Visitor 83006303: Wordt het plan uitgevoerd op de grond van één eigenaar? 

(2020-12-09 18:38:42) Pieter: goedenavond, dat klopt 

(2020-12-09 18:39:43) X: Is de ingetekende waterplas ook van de eigenaar? 

(2020-12-09 18:40:13) Pieter: nee die bevindt zich naast het perceel die is van de buurman 

(2020-12-09 18:40:43) X: Is deze met toestemming van de buurman opgenomen in de planvorming? 

(2020-12-09 18:41:21) Pieter: het is geen onderdeel van het plan, op de tekening staan ook de andere 

andere watergangen ingekleurd 

(2020-12-09 18:42:23) X: Als ik het plan groter maak, lijkt deze toch echt onderdeel van het plan. Het zou 

dan aan te bevelen zijn om het plan op dit punt  aan te passen.... 

(2020-12-09 18:43:15) Pieter: Agent uploaded: 1607539391762.png 

URL: 

https://v2uploads.zopim.io/Z/d/s/Zdsrs0Gwvs2CbayzxmBFeYaTYKeQO52w/0c2336f07ab757fb5edd2fded9

5417da388e67ee.png 

Type: image/png 

Size: 1237357 

(2020-12-09 18:43:27) Pieter: de paarse lijn geeft de grens van het plangebied aan 

(2020-12-09 18:43:44) Pieter: maar als daar verwarring over is is het goed om daar helderheid over te 

geven 

(2020-12-09 18:44:40) X: Visitor uploaded: Schermafbeelding-2020-12-09-194428.png 

URL: 

https://v2uploads.zopim.io/Z/d/s/Zdsrs0Gwvs2CbayzxmBFeYaTYKeQO52w/ce88cdb4b6f7ed9115654b4105

e594ac92b13ca0.png 

Type: image/png 

Size: 437621 



   
   

 

45 

 

(2020-12-09 18:44:57) X: Zo staat deze op jullie website. 

(2020-12-09 18:46:23) X: Naar wij begrepen hebben zijn er afspraken gemaakt met omliggende buren. 

Worden deze afspraken door Solarcentury geïnventariseerd? 

(2020-12-09 18:46:46) X: Ik doel hierbij op afspraken tussen de eigenaar en de omligggende buren 

(2020-12-09 18:48:24) Pieter: er zijn met alle direct omwonenden, straal 250 meter gesprekken geweest en 

hier zijn gespreksverslagen van opgesteld 

(2020-12-09 18:49:25) X: Houdt dit in dat de gemaakte afspraken tussen de eigenaar en de buren bij jullie 

bekend zijn? En ook nagekomen worden? 

(2020-12-09 18:51:44) Pieter: gemaakte afspraken tussen de eigenaar van de grond en de omwonenden, 

zijn bij mij niet bekend 

(2020-12-09 18:54:21) X: oké, dan lijkt het mij goed dat hier nog een keer specifiek naar gevraagd wordt. 

(2020-12-09 18:54:41) X: en dat de betreffende afspraken ook met jullie gedeeld worden 

(2020-12-09 18:55:00) Pieter: ik neem het als actiepunt mee 

(2020-12-09 18:55:03) X: jullie zullen daar zeker benieuwd naar zijn, toch? 

(2020-12-09 18:57:11) X: Ik kom zelf ook uit de omgeving, maar de wat verdere omgeving, zoals de 

bewoners aan de Lage Valkseweg hebben direct zicht op het zonneveld. Zij hebben ook gereageerd naar de 

gemeente Ede met de mededeling dat zij 'overvallen zijn' door de plannen. Gaan jullie deze omwonenden 

ook nog betrekken bij de verdere uitwerking? 

(2020-12-09 18:58:37) Pieter: we hebben voor vanavond alle mensen die in een straal van 500 meter 

rondom het park wonen uitgenodigd 

(2020-12-09 18:59:07) Pieter: op een later moment wordt nog wel de gehele gemeente uitgenodigd 

(2020-12-09 19:05:37) X: zijn de bewoners van de Lage Valkseweg voor vanavond uitgenodigd? 

(2020-12-09 19:07:07) Pieter: als deze mensen op max 500 meter van het park wonen wel 

(2020-12-09 19:07:15) Pieter: de lage valkse weg is best lang 

(2020-12-09 19:10:54) X: wordt de opbrengst van deze avond nog breed gedeeld? Of verslag van gedaan? 

(2020-12-09 19:13:37) Pieter: er wordt inderdaad een verslag van deze avond gemaakt en gedeeld met de 

gemeente 

(2020-12-09 19:16:30) X: Een laatste vraag: blijft de bomenrij/singel aan de linkerkant van het perceel (op 

het plaatje de rechte lijn) volledig behouden? 

(2020-12-09 19:19:32) Pieter: In het vervolgtraject met de mede-eigenaar van deze houtwal zal gekeken 

worden of er akkoord kan worden bereikt over het kappen van enkele grotere bomen in de houtwal zodat 

de onderbegroeiing meer zonlicht krijgt en hierdoor naast een dichte struiklaag behouden blijft, ook een 

grotere meerwaarde oplevert voor de biodiversiteit. 

(2020-12-09 19:20:22) X: Helder! Dank voor de beantwoording van deze vragen en succes nog vanavond! 

(2020-12-09 19:20:40) Pieter: bedankt! 
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================================================================================ 

Timestamp: 2020-12-09T18:35:15Z 
Unread:false 
Visitor ID: 9837903.11ZjeA3SFW9uJCq 
Visitor Name: X  
Visitor Email:  
Visitor Notes:  
IP: 213.233.206.139 
Country Code: NL 
Country Name: Netherlands 
Region: Gelderland 
City: Kootwijkerbroek 
User Agent: Mozilla/5.0 (Windows NT 10.0; Win64; x64) AppleWebKit/537.36 (KHTML, like Gecko) 
Chrome/87.0.4280.88 Safari/537.36 Edg/87.0.664.57 
Platform: Windows 
Browser: ChromiumEdge 
 

(2020-12-09 18:35:14) Visitor 55339453: Hallo, hoe ver is de procedure momenteel gevorderd? 

(2020-12-09 18:36:10) Jelle: Goedenavond, Er is op dit moment een verklaring van geen bedenkingen 

afgegeven door de gemeente. 

(2020-12-09 18:38:23) Visitor 55339453: vanaf wanneer kunnen wij bezwaar indienen. Ik heb begrepen dat 

de hele procedure snel afgeraffeld moet worden. Of word de standaard procedure gevolgd? 

(2020-12-09 18:39:54) Jelle: Dit kan nadat de vergunningsaanvraag is ingediend bij de gemeente. 

(2020-12-09 18:40:25) Visitor 55339453: dat was niet de hele vraag 

(2020-12-09 18:41:20) Jelle: Excuus, wij volgen inderdaad de standaard procedure. 

(2020-12-09 18:41:29) Jelle: Bent u een omwonende? 

(2020-12-09 18:41:30) Visitor 55339453: de gemeente ook 

(2020-12-09 18:41:39) Jelle: Ja, de gemeente ook! 

(2020-12-09 18:41:59) Visitor 55339453: ja wij zijn omwonenden 

(2020-12-09 18:42:45) Visitor 55339453: zijn alle omwonenden ook daadwerkelijk ingelicht 

(2020-12-09 18:43:53) Jelle: Als het goed is heeft u iets per post ontvangen 

(2020-12-09 18:44:23) Jelle: En de rest van de omwonenden ook. 

(2020-12-09 18:45:18) Jelle: Heeft u een naam en telefoonnummer/email voor mij zodat wij u later meer 

informatie kunnen sturen? 

(2020-12-09 18:46:04) Visitor 55339453: daar is deze avond toch voor? 

(2020-12-09 18:46:32) Jelle: Jazeker 

(2020-12-09 18:48:38) Visitor 55339453: waarom is van de omwonenden het groen ook ingetekend 

(2020-12-09 18:50:49) Jelle: Dat wordt inderdaad nog aangepast in een latere versie 
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(2020-12-09 18:52:31) Visitor 55339453: aan noordzijde zou een groenstrook komen met beplanting, 

struiken en dergelijke, nu komen er paarden in te lopen, hoe zit dat 

(2020-12-09 18:54:15) Jelle: Er is vooralsnog 1 plan geweest. Er zit inderdaad een strookje groen tussen het 

zonnepark en de paarden. Beide dus! 

(2020-12-09 18:55:57) Visitor 55339453: ons is beloofd dat beloofd dat het hele stuk beplant zou worden 

(2020-12-09 18:57:39) Visitor 55339453: dus er komt geen 2.3 ha voor natuur en biodiversiteit 

(2020-12-09 18:59:09) Jelle: Nee, en naar mijn beste weten is dit ook niet het plan geweest. 

(2020-12-09 18:59:39) Jelle: Weet u nog met wie u contact heeft gehad daarover? 

(2020-12-09 19:00:36) Visitor 55339453: met pieter biewenga, maar die heeft wel meer gezegd wat niet 

klopte 

(2020-12-09 19:01:27) Jelle: Als u uw contactgegevens wilt geven dan vraag ik of hij contact met u 

opneemt. 

(2020-12-09 19:01:42) Jelle: Had u verder nog vragen? 

(2020-12-09 19:02:02) Visitor 55339453: ja zekere, ik zit hier voor de hele buurt 

(2020-12-09 19:02:54) Visitor 55339453: jullie zijn dan toch verplicht om die 2.3 ha aan natuur temaken 

(2020-12-09 19:04:01) Jelle: Met het nabeweiden (gedurende 1 a 2 weken de paarden er op) zal inderdaad 

rekening moeten worden gehouden met het weer. Het doel is om hier bloemrijk grasland te realiseren. De 

beweiding is puur ter vervanging van het maaien. 

(2020-12-09 19:04:34) Jelle: Ik zal vragen of Pieter contact met u opneemt, wilt u het contact formulier 

invullen of hier uw gegevens achterlaten? 

(2020-12-09 19:06:16) Visitor 55339453: ik wil wel in gesprek gaan met jullie maar dan met de gemeente 

erbij en buurtbewoners. en dan niet via de chat of o.i.d gewoon persoonlijk 

(2020-12-09 19:06:55) Visitor 55339453: of onlinemeet 

(2020-12-09 19:07:39) Jelle: Dit hadden wij ook graag georganiseerd maar gezien de huidige Corona 

omstandigheden leek ons dat niet verstandig. 

(2020-12-09 19:08:08) Jelle: Vandaar deze online versie 

(2020-12-09 19:09:35) Visitor 55339453: dus gedurende het hele jaar komen de paarden er 1 a 2 wkn er op 

te lopen. als ik het goed begrijp 

(2020-12-09 19:11:05) Jelle: Dat hangt af van de voedingstoestand ten tijde van wanneer het perceel wordt 

ingericht. Op termijn zal 1 a 2 keer maaien of beweiden voldoende zijn. Om verruiging van dit deel van het 

terrein te voorkomen en de ondergrond te verschralen (zodat kruidachtigen zich kunnen handhaven tussen 

de grassen) dient het in het begin waarschijnlijk iets vaker te worden gemaaid of beweid. Door tussenpozen 

van minimaal 6 tot 8 weken te hanteren krijgen kruidachtigen de kans om te bloeien. Zie bijvoorbeeld de 

volgende website over begrazing van bloemrijke weides door paarden. 

https://www.cruydthoeck.nl/actueel/nieuwe-mengsels-voor-2018/b8845 

(2020-12-09 19:11:56) Jelle: Een dergelijke verwoording zal ook in de beheerparagraaf worden opgenomen 

die onderdeel wordt van het landschapsplan bij de vergunningaanvraag. 
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(2020-12-09 19:14:16) Visitor 55339453: Dan moet je nu eens gaan kijken, er blijft geen plantje staan. Alles 

word kapot gelopen door de paarden, waarom zou dat dan anders worden dan als nu? Dus dan is het geen 

groen strook meer. 

(2020-12-09 19:17:47) Jelle: Zoals ik schreef wordt dit onderdeel van de documenten behorende bij de 

vergunningaanvraag. Daarmee wordt dit onderdeel van de vergunning en derhalve ook handhaafbaar. 

Indien u straks klachten of opmerkingen heeft over het zonneveld of het beheer hiervan zal uw eerste 

aanspreekpunt de beheerder / eigenaar van het zonneveld zijn. Als u er daarmee niet uit komt kunt u 

hierover een klacht indienen bij de gemeente. Zij zullen dit vervolgens moeten handhaven. 

(2020-12-09 19:21:35) Visitor 55339453: hoe zit het met de afwatering van de slijtage (giftige stoffen) van 

de zonnepanelen. gaat dit gewoon de sloot op dit ivm het grondwater/drinkwater voor de beesten. 

(2020-12-09 19:24:30) Rick: Er zitten geen giftige stoffen in zonnepanelen. De voorzijde van de panelen zijn 

van glas en de cellen zelf van silicium. Silicium wordt gemaakt van siliciumoxide en dat is gewoon zand 

waaruit het grootste deel van de aardkorst is opgebouwd. Al het water dat van de zonnepanelen afloopt zal 

dan ook geen enkele verontreiniging bevatten. 

(2020-12-09 19:27:57) Visitor 55339453: ik had straks de vraag of wij niet samen met de gemeente om de 

tafel kunnen gaan zitten voor een gesprek. bv via google meet oid. heb daar geen antwoord op gehad 

(2020-12-09 19:30:42) Jelle: Als u uw contactgevens deelt in deze chat of in het contactformulier achterlaat 

dan kunnen wij contact met uw opnemen als wij dit gaan organiseren 

(2020-12-09 19:33:38) Visitor 55339453: fam. X 0318 XXX XXX 

(2020-12-09 19:33:59) Visitor 55339453: bedankt voor de informatie en een fijne avond 

(2020-12-09 19:34:13) Jelle: Top, dank u wel! 

(2020-12-09 19:34:24) Jelle: Dank voor uw vragen en u ook een fijne avond! 

================================================================================ 

NB: na de informatieavond is er door Solarcentury contact opgenomen met deze aanwezige. Aanwezige wilde eerst 

een afspraak met de gemeente Ede maken en daarna met Solarcentury en de gemeente Ede om tafel. 

Na de afspraak die met de gemeente is geweest, is er nog een digitale afspraak (teams) geweest met de aanwezige en 

anderen waaronder Harskamps Belang.
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Timestamp: 2020-12-09T18:35:13Z 

Unread:false 
Visitor ID: 9837903.11ZjeA32CFd3WXi 
Visitor Name: Visitor 67210975 
Visitor Email:  
Visitor Notes: Buurman die hierover ook al met de gemeente contact had opgenomen 
IP: 213.233.206.139 
Country Code: NL 
Country Name: Netherlands 
Region: Gelderland 
City: Kootwijkerbroek 
User Agent: Mozilla/5.0 (Linux; Android 7.1.1; Lenovo TB-X704F) AppleWebKit/537.36 (KHTML, like Gecko) 
Chrome/86.0.4240.198 Safari/537.36 
Platform: Android 
Browser: Chrome 
 

(2020-12-09 18:35:13) Visitor 67210975: Visitor uploaded: Afbeelding1.png 

URL: 

https://v2uploads.zopim.io/Z/d/s/Zdsrs0Gwvs2CbayzxmBFeYaTYKeQO52w/a19b325d0b53e45d84f2bff3a1

6257905c597525.png 

Type: image/png 

Size: 1178860 

(2020-12-09 18:36:15) Visitor 67210975: Op deze kaart staat linksonderin een plas ingekleurd en rechts ook 

nog groen wat niet aan de zonneweide vast zit, waarvoor is dit? 

(2020-12-09 18:37:38) Sijtse Jan: Goedenavond, Hartelijk dank voor uw vraag. 

Om een duidelijk beeld van de omgeving te geven, hebben we alle watergangen ingekleurd.  

Er zijn hier logischerwijs geen ingrepen gepland. 

(2020-12-09 18:38:56) Visitor 67210975: Dit is dus niet bedoeld als groenindeling en de biodiversiteit voor 

het zonnepark? 

(2020-12-09 18:39:40) Sijtse Jan: Dat is inderdaad correct. In een volgende versie zouden wij dit ook 

achterwege laten 

(2020-12-09 18:40:25) Sijtse Jan: De biodiversiteitsimpuls zit voornamelijk langs de westgrens van het 

zonneveld en langs de zuidkant (natuurvriendelijke oevers). 

(2020-12-09 18:41:57) Visitor 67210975: En de houtwal links op de kaart, blijft die geheel intakt? 

(2020-12-09 18:44:21) Sijtse Jan: In het vervolgtraject met de mede-eigenaar van deze houtwal zal gekeken 

worden of er akkoord kan worden bereikt over het kappen van enkele grotere bomen in de houtwal zodat 

de onderbegroeiing meer zonlicht krijgt en hierdoor naast een dichte struiklaag behouden blijft, ook een 

grotere meerwaarde oplevert voor de biodiversiteit. 

(2020-12-09 18:44:49) Sijtse Jan: Indien u de betreffende buurman bent gaan wij hierover binnenkort dus 

graag met u in gesprek. 
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(2020-12-09 18:48:21) Visitor 67210975: Op jullie site hebben jullie staan dat er onderzoek is gedaan naar 

de flora en fauna in het plangebied, echter is ons verteld dat jullie dit niet gingen doen en dat wij dat dan 

maar zelf moesten doen, hoe zit dit? 

(2020-12-09 18:51:20) Sijtse Jan: Om te weten welke waarden met betrekking tot flora en fauna aanwezig 

zijn waar we rekening mee moeten houden of die wij kunnen versterken wordt standaard een quickscan 

naar de wet natuurbeheer uitgevoerd. Ook vanuit de vergunningprocedure is elke initiatiefnemer verplicht 

om dergelijke onderzoeken uit te voeren voordat de vergunning aan wordt gevraagd. Zodoende is dat hier 

ook uitgevoerd. 

(2020-12-09 18:52:03) Sijtse Jan: Kunt u mij aangeven wie u verteld heeft dat u dit zelf moest doen? Dan 

kan ik mogelijk even nagaan in welk verband deze uitspraak is gedaan. 

(2020-12-09 18:54:07) Visitor 67210975: Ik stel ook vragen voor andere buurtbewoners, ik weet dus niet 

met wie hij specifiek gebeld heeft, ik weet alleen dat dit iemand van Solarcentury was, vermoedelijk met 

Pieter Biewenga. 

(2020-12-09 18:54:50) Sijtse Jan: Helder. Dank voor het antwoord. 

(2020-12-09 18:57:32) Visitor 67210975: Verder staat op uw site dat het bovenin de kaart, bloemrijk 

hooiland zou komen voor de groenindeling en puur voor het voeden van paarden, echter heeft de eigenaar 

ons zelf verteld dat hier zijn paarden komen te lopen, wat is hier precies de bedoeling van? 

(2020-12-09 18:58:44) Sijtse Jan: De paarden worden hier alleen ingezet ter nabeweiding, in plaats van 

maaimachines. Er komen dus niet continu paarden op dit deel van het plangebied. dit zodat kruiden de 

kans krijgen te bloeien en zaad te zetten. 

(2020-12-09 19:01:01) Visitor 67210975: Als paarden daar rond lopen en zeker op vochtige dagen word dit 

juist één grote modderpoel. Bij mijn weten moeten jullie 2,3ha aan groene natuur in te delen, dit gaat dus 

blijkbaar niet gebeuren 

(2020-12-09 19:02:24) Sijtse Jan: Met het nabeweiden (gedurende 1 a 2 weken de paarden er op) zal 

inderdaad rekening moeten worden gehouden met het weer.  Het doel is om hier bloemrijk grasland te 

realiseren. De beweiding is puur ter vervanging van het maaien. 

(2020-12-09 19:03:44) Visitor 67210975: Dus die paarden lopen er slechts 1 a 2 per jaar? 

(2020-12-09 19:05:43) Visitor 67210975: *weken 

(2020-12-09 19:07:13) Sijtse Jan: Dat hangt af van de voedingstoestand ten tijde van wanneer het perceel 

wordt ingericht. Op termijn zal 1 a 2 keer maaien of beweiden voldoende zijn. Om verruiging van dit deel 

van het terrein te voorkomen en de ondergrond te verschralen (zodat kruidachtigen zich kunnen 

handhaven tussen de grassen) dient het in het begin waarschijnlijk iets vaker te worden gemaaid of 

beweid. Door tussenpozen van minimaal 6 tot 8 weken te hanteren krijgen kruidachtigen de kans om te 

bloeien. Zie bijvoorbeeld de volgende website over begrazing van bloemrijke weides door paarden. 

https://www.cruydthoeck.nl/actueel/nieuwe-mengsels-voor-2018/b8845 

(2020-12-09 19:10:04) Sijtse Jan: Een dergelijke verwoording zal ook in de beheerparagraaf worden 

opgenomen die onderdeel wordt van het landschapsplan bij de vergunningaanvraag. 

(2020-12-09 19:11:37) Visitor 67210975: Ik weet niet wat u van paarden weet, maar ik kan u garanderen 

dat van die bloemen en kruiden weinig tot niets overblijft. Overigens kennen wij de eigenaar goed genoeg 

om te weten dat die paarden er vaker opkomen. Wij zouden graag zien dat die natuur wel echt intakt blijft. 
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(2020-12-09 19:12:02) Visitor 67210975: Wordt dit ook besproken met het landschapsbeheer van 

gemeente Ede? 

(2020-12-09 19:14:16) Sijtse Jan: Zoals ik schreef wordt dit onderdeel van de documenten behorende bij de 

vergunningaanvraag. Daarmee wordt dit onderdeel van de vergunning en derhalve ook handhaafbaar.  

De landschapsbeheerders van de gemeente Ede zijn geen partij in deze.  

Indien u straks klachten of opmerkingen heeft over het zonneveld of het beheer hiervan zal uw eerste 

aanspreekpunt de beheerder / eigenaar van het zonneveld zijn. Als u er daarmee niet uit komt kunt u 

hierover een klacht indienen bij de gemeente. zij zullen dit vervolgens moeten handhaven. 

(2020-12-09 19:19:34) Visitor 67210975: Over de onderhoud van het park zeggen jullie dat dit een 

plaatselijk bedrijf zal gaan doen. Zijn hier al enige plannen over gemaakt? Hoevaak zal dit gebeuren? Wordt 

er ook gecontroleerd of dit bloemrijke hooiland intakt blijft? 

(2020-12-09 19:21:26) Sijtse Jan: Er is nog geen partij gecontracteerd die het onderhoud gaat doen. Als u 

een goede kandidaat hebt horen wij dat graag. Die partij zou inderdaad ook kunnen controleren hoe het 

bloemrijk grasland aan de noordkant er bij staat en dit rapporteren aan Solarcentury. 

Solarcentury staat in principe aan de lat om de voorwaarden uit de vergunning na te komen en waar nodig 

het beheer bij te sturen. 

(2020-12-09 19:22:33) Visitor 67210975: Dus ik begrijp dat Solarcentury actief aanwezig blijft bij de 

onderhoud van het park? 

(2020-12-09 19:23:17) Sijtse Jan: De eigenaar van het zonneveld, in dit geval Solarcentury zal 

verantwoordelijk zijn voor het onderhoud en functioneren van het zonneveld. En daarmee dus ook voor 

het groenonderhoud. 

(2020-12-09 19:27:44) Visitor 67210975: Ook had een buurtbewoner begrepen dat dat door het weer de 

zonnepanelen langzaam beschadigen en vuile/slechte delen op begeven moment met regen in het 

grondwater terechtkomt. Dit lijkt mij niet echt natuurvriendelijk, zowel voor flora als fauna. Hoe zit dit 

precies? 

(2020-12-09 19:29:54) Sijtse Jan: Er zitten geen giftige stoffen in zonnepanelen. De voorzijde van de 

panelen zijn van glas en de cellen zelf van silicium. Silicium wordt gemaakt van siliciumoxide en dat is 

gewoon zand waaruit het grootste deel van de aardkorst is opgebouwd. Al het water dat van de 

zonnepanelen afloopt zal dan ook geen enkele verontreiniging bevatten. 

(2020-12-09 19:36:53) Visitor 67210975: Is het mogelijk om als buurtbewoners zwart op wit te krijgen dat 

Solarcentury er alles aan doet om de natuur daar intakt te houden, waaronder geen vervuilde grond en 

platgetrapte, modderige bloemenweide? Niet dat straks als alles er staat er niet meer naar om wordt 

gekeken en het een grote troep wordt. 

(2020-12-09 19:38:29) Sijtse Jan: Dit soort punten worden straks ten behoeve van de vergunningaanvraag 

opgenomen in het landschapsplan.  

Daarmee wordt het dus onderdeel van de verplichtingen voor Solarcentury om het zonneveld te mogen 

realiseren. 

(2020-12-09 19:39:27) Visitor 67210975: Oké, bedankt voor uw tijd. Nog een fijne avond. 

(2020-12-09 19:39:41) Sijtse Jan: U ook hartelijk dank en een fijne avond nog. 
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================================================================================ 

Timestamp: 2020-12-09T18:33:42Z 
Unread:false 
Visitor ID: 9837903.11ZjeA2oGh91l2o 
Visitor Name: X 
Visitor Email:  
Visitor Notes:  
IP: 213.233.203.80 
Country Code: NL 
Country Name: Netherlands 
Region: South Holland 
City: Hendrik-Ido-Ambacht 
User Agent: Mozilla/5.0 (Windows NT 10.0; Win64; x64) AppleWebKit/537.36 (KHTML, like Gecko) 
Chrome/87.0.4280.88 Safari/537.36 Edg/87.0.664.57 
Platform: Windows 
Browser: ChromiumEdge 
 

(2020-12-09 18:33:42) Visitor 64936080: Wat is het nut van zonnepanelen op landbouwgrond? 

(2020-12-09 18:34:14) Pieter: Goedenavond, bedankt voor uw vraag! 

(2020-12-09 18:34:37) Pieter: met zonnepanelen wekken we duurzame energie op die we allemaal 

gebruiken 

(2020-12-09 18:34:58) Visitor 64936080: En waarom op landbouwgrond? 

(2020-12-09 18:35:35) Pieter: alleen met de daken redden we het niet 

(2020-12-09 18:36:36) Visitor 64936080: Alle daken liggen nu nog lang niet vol, waarom dan nu al op grond 

beginnen? 

(2020-12-09 18:36:54) Visitor 64936080: Hoezo gaan we het niet redden met alleen daken? 

(2020-12-09 18:38:15) Pieter: dat klopt inderdaad, 

(2020-12-09 18:38:53) Pieter: daar zijn al meerdere onderzoeken naar gedaan 

(2020-12-09 18:39:12) Pieter: met name ook omdat dakprojecten vaak lastiger te zijn uit te voeren 

(2020-12-09 18:39:29) Pieter: niet alle daken zijn geschikt voor zonnepanelen 

(2020-12-09 18:39:36) Visitor 64936080: En als we landbouwgrond vol zetten met zonnepanelen gaan we 

het wel redden zeker?! 

(2020-12-09 18:39:50) Visitor 64936080: ook niet alle grond is geschikt voor zonnepanelen.. 

(2020-12-09 18:40:44) Pieter: dat niet alle grond geschikt ik zijn we zeker met elkaar eens 

(2020-12-09 18:41:40) Visitor 64936080: Het past simpel gezegd niet in deze omgeving 

(2020-12-09 18:42:19) Pieter: de locatie is geselecteerd op basis van de door de gemeente opgestelde zon 

en windwijzer 

(2020-12-09 18:42:36) Visitor 64936080: Onverstandig 
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(2020-12-09 18:42:52) Visitor 64936080: voor wie is de opgewekte energie? 

(2020-12-09 18:44:30) Pieter: de energie 

(2020-12-09 18:44:45) Pieter: die opgewekt wordt teruggevelerd aan het net 

(2020-12-09 18:45:13) Visitor 64936080: Het net heeft al genoeg, deze kan het niet kwijt 

(2020-12-09 18:45:44) Visitor 64936080: Ik dacht dat er vanavond informatie gegeven werd? 

(2020-12-09 18:46:21) Pieter: dat is ook zeker zo we geven behoorlijk wat informatie op de site. 

(2020-12-09 18:48:43) Visitor 64936080: Wat zijn de CO2 kosten voor het ontwikkelen van dit zonnepark? 

(2020-12-09 18:48:56) Visitor 64936080: Het levert energie op, maar wat kost het? 

(2020-12-09 18:50:20) Pieter: in algemene zin, kunnen we hierover zeggen dat de Co2 footprint die een 

zonnepaneel heeft ca 2 jaar nodig heeft om zichzelf terug te verdienen 

(2020-12-09 18:52:49) Visitor 64936080: En de schade aan milieu? 

(2020-12-09 18:53:14) Pieter: Voor dat we verder gaan mag ik vragen wat u naam is en waar u vandaan 

komt? 

(2020-12-09 18:58:26) Visitor 64936080: X, woon er vlakbij 

(2020-12-09 19:00:02) Pieter: Ah fijn dat u er bij bent 

(2020-12-09 19:00:49) Pieter: om nog even terug te komen op uw vraag, het mooie van zonnepanelen is 

dat deze vrijwel geheel kunnen worden hergebruikt 

(2020-12-09 19:01:30) X: Hoelang is de garantie? 

(2020-12-09 19:04:19) Pieter: op zonnepanelen zit vaak een garantieperiode van 10 jaar 

(2020-12-09 19:04:39) Pieter: verder kennen zonnepanelen ook een vermogensgaratie die is 25 jaar 

(2020-12-09 19:05:12) X: Dus na die tijd is het over? 

(2020-12-09 19:06:43) Pieter: dan is de garantie inderdaad voorbij, maar de verwachte levensduur is langer 

(2020-12-09 19:09:43) X: Is de startdatum al bekend? 

(2020-12-09 19:10:53) Pieter: nee nog niet verwachting is omstreeks april 2022 

(2020-12-09 19:13:44) X: Hoe wordt er voor gezorgd dat panelen niet zichtbaar worden voor de omgeving? 

(2020-12-09 19:15:40) Pieter: het park wordt rondom ingepast door de bomenrij, aan de west kant een 

haag aan de noord en oost kant en een knotwilgen aan de zuidzijde 

(2020-12-09 19:17:00) X: Dus alleen maar bomen? 

(2020-12-09 19:18:21) Pieter: nee ook hagen 

(2020-12-09 19:18:50) X: En de compensatie voor het leven in de grond/bodem? 

(2020-12-09 19:21:54) Pieter: wij hebben de overtuiging dat we met dit park juist de biodiversiteit 

versterken 
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(2020-12-09 19:25:20) X: Dus met aluminium en elektriciteit wordt de biodiversiteit versterkt? 

(2020-12-09 19:26:35) X: Zijn er veel vragen vanuit de buurt? 

(2020-12-09 19:29:40) Pieter: het is een informatieve avond, dus vragen zijn goed! 

(2020-12-09 19:30:32) X: Geen antwoord op mijn vragen.. 

(2020-12-09 19:31:31) X: We konden als buurt samen in gesprek met de ontwikkelaar, maar dat kan op 

deze manier niet zoals vermeld stond op de brief 

(2020-12-09 19:32:24) Pieter: in mijn beleving zijn wij samen in gesprek 

(2020-12-09 19:33:07) Pieter: helaas kunnen we vanwege de Covid-19 beperkingen geen informatieavond 

houden waar iedereen kan inlopen 

(2020-12-09 19:33:15) X: Echter weet ik nu niet wat andere mensen vragen en kan ik niet mijn kennis 

verbreden 

(2020-12-09 19:35:33) X: Maar de biodiversiteit wordt versterkt? 

(2020-12-09 19:36:08) Pieter: dat klopt, van de 10 ha monocultuur die het nu is 

(2020-12-09 19:36:32) Pieter: wordt er ruim 2 ha nu als natuur ingericht 

(2020-12-09 19:37:02) X: Gras kan niet meer gemaaid worden, mestoverschot groeit, dat zijn zeker 

voordelen? 

(2020-12-09 19:37:51) X: En 8 ha wordt nu weggegooid vergeet u te zeggen.. 

(2020-12-09 19:38:47) Pieter: gras kan wel gemaaid worden daar hebben we speciale maairobots voor 

(2020-12-09 19:39:00) Pieter: mest wordt inderdaad niet meer uitgereden 

(2020-12-09 19:39:58) X: Bureaucratie, in papier wordt alles uitgemeten en gepland, zonder dat de mensen 

uit de praktijk aan het woord zijn geweest 

(2020-12-09 19:40:23) X: Maairobots, stoten veel schadelijke kosten uit in de bouw 

(2020-12-09 19:42:08) Pieter: electrische trekkers zijn er helaas ook nog niet 

(2020-12-09 19:42:21) X: Maaien onder zonnepanelen waar geen licht/water komt hoef je niet te maaien, 

deze grond sterft langzaam aan.. 

(2020-12-09 19:42:38) X: wat heeft dat met de komst van een zonnepark te maken? 

(2020-12-09 19:46:19) Pieter: Agent uploaded: IMG_3212-(1).JPG 

URL: 

https://v2uploads.zopim.io/Z/d/s/Zdsrs0Gwvs2CbayzxmBFeYaTYKeQO52w/967de3b37680e828e780a6b55

f32e5ad6fad512e.jpg 

Type: image/jpeg 

Size: 74988 

(2020-12-09 19:46:28) Pieter: wellicht geeft dit een beetje een beeld 

(2020-12-09 19:46:39) Pieter: dit is een foto die genomen is in de zomer 
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(2020-12-09 19:47:02) Pieter: waarbij onder de panelen het gras nog groen is en rondom het verdord 

(2020-12-09 19:47:30) X: Prachtige natuur wordt het wel 

(2020-12-09 19:48:00) Pieter: we doen ons best inderdaad 

(2020-12-09 19:48:32) X: Ik zie het, veel onkruid, geen vogels, ongedierte, geen groen 

(2020-12-09 19:49:44) X: Een onverstandig plan 

(2020-12-09 19:51:27) X: Agrariërs moeten meer doen aan biodiversiteit en milieu, terwijl naast hun grond 

een park met zonnepanelen staat waar geen vogels en insecten meer komen 

(2020-12-09 19:53:36) X: Maar jullie zijn er van overtuigd dat het een uitstekend plan is? 

(2020-12-09 19:54:42) Pieter: Dat zijn wij inderdaad, wat we graag met omwonenden zoals u nog beter 

willen maken. 

(2020-12-09 19:56:05) Pieter: wellicht nog even wat meer info hierover 

(2020-12-09 19:56:30) Pieter: Meer natuur op zonnevelden  

Algemeen bekend is dat zonnevelden duurzame energie produceren. Maar dat ze ook kansen voor natuur bieden is 

minder bekend. Bij Solarcentury zorgen we ervoor dat bij nieuwe zonnevelden een toename aan biodiversiteit ontstaat. 

Bij enkele bestaande projecten zien we nu al mooie resultaten. 

Zon en natuur, het lijkt voor velen een slechte combinatie. Vanuit met name de agrarische hoek wordt er vaak gewezen 

op dode bodems als gevolg van verdroging onder vlaktes aan panelen. Anderen wijzen juist op de kansen voor de 

natuur door een gebied niet meer te verstoren, niet te mesten, te spuiten met bestrijdingsmiddelen. Beide stellingen is 

waar. Zonnevelden kunnen een flinke winst voor de natuur zijn, mits goed aangelegd met veel onbedekte ruimte.  

Inrichting omwille van meer natuur 

Bij Solarcentury is het de praktijk om zonneparken zo aan te leggen dat ze echt natuurwinst opleveren. Dit principe is 

sinds eind 2019 afgesproken tussen natuurorganisaties en de brancheorganisatie Holland Solar in de gedragscode zon 

op land, maar de aandacht voor een natuurlijke inrichting gold bij Solarcentury zelf al daarvoor. Dat betekent dat de 

panelen goed geplaatst worden, zodat regenwater en zonlicht de bodem onder de panelen bereikt. Maar het betekent 

vooral dat er ruimte moet zijn voor natuur, met minimaal 25% groen oppervlak naast de panelen. En uiteraard moet 

dat oppervlak goed beheerd worden; met zo min mogelijk verstoring, geen gebruik van bestrijdingsmiddelen en 

beperkt maaien. Dankzij die ruimte en rust komt op den duur al heel veel goed, maar we geven de natuur ook een zetje 

door bijvoorbeeld poelen te graven voor amfibieën, bijenhotels te plaatsen en door inheemse en lokaal voorkomende 

planten en struiken te zaaien en te planten. Sinds kort werken we daartoe samen met de honeyhighway. Dit initiatief 

helpt ons om op onze zonnevelden een divers mengsel lokaal voorkomende inheemse planten te zaaien die maximale 

kansen bieden voor wilde bijensoorten. 

Budel, een zonnepark met Leeuweriken 

Een mooi voorbeeld van hoe een zonnepark met veel ruimte voor de natuur zich kan ontwikkelen is het park Budel in 

Cranendonck. Dit park is geplaatst of een oude vuilstort met afval uit de zink-industrie. Deze dumping vond tot 2008 

plaats, in een zevental bassins die nu afgedekt en opgehoogd zijn. Qua natuur stelde het gebied weinig voor bij de 

aanleg van het zonnepark in 2018. Door de ruimte plaatsing van de panelen ontstond er een goed afgeschermd 

gebied, zonder verstoring. Er is in korte tijd een zeer diverse vegetatie ontstaan die tal van insecten aantrekt. Dat 

maakt het gebied aantrekkelijk voor insect-etende vogels zoals de veldleeuwerik. Deze kan zich tussen de panelen 

bovendien goed verschuilen voor roofvogels. De veldleeuwerik is een leuk vogeltje dat vroeger overal boven weilanden 

in de lucht hing te kwetteren maar tegenwoordig bijna uit ons land is verdwenen. Op park Budel netstelden afgelopen 

lente maar liefst 25 paartjes. Ook andere soorten komen er massaal voor. Een lokale vogelaar die er dagelijks gaat 

kijken zag er al wulpen, graspiepers, klapeksters en roodborsttapuiten maar ook roofvogels zoals buizerds, 
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torenvalken, en slechtvalken. Dit zijn nog maar de vogels: op het park leven ook reeën en ook wilde zwijnen hebben de 

weg onder de hekken door kunnen vinden.    

Lokaal maatwerk 

Hoe we een terrein met zonnepanelen inrichten voor de natuur is maatwerk. We kijken naar omgeving en naar wat 

landschappelijk past. In Oost Nederland passen hagen bijvoorbeeld goed, maar in een open Gronings landschap zou 

dat juist raar staan. We doen altijd een ecologisch onderzoek vooraf over de soorten die er voorkomen een goede 

omgeving te blijven te geven. Als er heel bijzondere soorten voorkomen die niet goed behouden kunnen worden, dan 

zien we helemaal af van het project. Bovenal luisteren we naar de wensen van omwonenden en naar lokale 

natuurorganisaties.  

Omwonenden zijn bijna altijd blij wanneer een zonnepark groen en natuurlijk vormgegeven wordt, maar er zijn 

uitzonderingen. In Houten was er bijvoorbeeld bij agrariërs angst dat er extra vogels zouden komen die de fruitbomen 

in de buurt zouden aanvallen en dat de natuurlijke begroeiing zou leiden tot ‘onkruid’ zaden in hun velden.  Daar 

hebben we de inrichting en aanplant op aangepast, om iedereen tevreden te houden. 

Lokale wens voor meer natuur 

Over het algemeen is de wens toch naar meer natuur. Bij de meeste projecten vinden omwonenden dat belangrijker 

dan bijvoorbeeld 50% lokaal eigendom waar zo veel over gesproken wordt. In overleg met omwonden worden er zo 

hele groene projecten gerealiseerd.  Een goed voorbeeld is zonneweide Masterveldweg in Winterswijk. De zonneweide 

krijgt een oppervlakte van 61 hectare en hiervan zal maar liefst 25 hectare onbedekt blijven en ingericht worden voor 

natuur en landschap. Dit wordt een brede strook met bomen en struiken en andere beplanting. Samen met de lokale 

agrarische natuurvereniging is het plan voor de inrichting en beplanting uitgewerkt. Naast deze strook worden de 

paden op het park onverhard en ingezaaid met een zaadmengsel aan inheemse planten. 

Onderzoek naar meer natuurwaarden 

De natuurlijke inrichting van zonneparken is een nieuw terrein waar nog veel valt te leren. Solarcentury doet daarom 

mee met onderzoek naar hoe we plantengroei onder en tussen zonnepanelen en de invloed van verschillende 

opstellingen. Dit is het Solarecoplus heet het project van de Wageningen Universiteit (WUR).   Daarnaast betaalt 

Solarcentury mee met een programma van de brancheorganisatie Holland Solar om tot een certificering van 

natuurlijke zonneparken te komen; het zogenaamde EcoCertified Solarparks project.  

Zo werken we eraan dat de zonneparken van de toekomst gebieden worden met een diverse en waardevolle natuur. 

Rick Fransen en Martijn van der Veen; projectontwikkelaars Solarcentury 

(2020-12-09 19:58:08) X: Prachtig verhaal als je erin geloofd 

(2020-12-09 19:59:12) Rick: Ik kan u het telefoonnummer van de vogelaar geven die de vogelstand op 

zonnepark Budel in de gaten houdt. 

(2020-12-09 19:59:17) X: Op dit moment is er aan de Blaakweg geen natuurprobleem, dan komen er 

aluminium platen en dan gaat de natuur erop vooruit. 

(2020-12-09 19:59:59) X: Zegt niks over de gevolgen die het heeft aan de Blaakweg 

(2020-12-09 20:00:33) X: Er zijn nu 25 paartjes, maar er wordt niet aangegeven hoeveel het er daarvoor 

waren, dat wordt weer niet vermeld 

(2020-12-09 20:02:15) Rick: Er waren geen Veldleeuweriken voorheen. Deze zijn terug gekomen met de 

komst van het park met name omdat de panelen bescherming bieden tegen roofvogels. 

(2020-12-09 20:03:20) X: Zodat de roofvogels ergens anders heengaan en daar de natuurpopulatie krimpt 

(2020-12-09 20:03:32) X: de natuur wordt gewoon verstoord 
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(2020-12-09 20:05:03) Rick: De belangrijkste roofvogel aldaar is een torenvalk die nestelt in een van de 

schoortstenen van de fabriek. Natuur is dus een ruim begrip. 

(2020-12-09 20:06:21) X: Dat kan zo zijn maar er wordt weer van de vraagstelling weggerend, dit is totaal 

niet van toepassing op situatie op de blaakweg 

(2020-12-09 20:07:37) X: Op de foto die gestuurd werd, is dat nou het ideale plaatje? 'Groen' onder de 

zonnepanelen en daarom heen onkruid etc 

(2020-12-09 20:08:16) X: In de zomer worden windmolens stil gezet omdat ze de energie niet kwijt kunnen, 

waarom moet er dan hier nog een zonnepark komen? 

(2020-12-09 20:09:14) Pieter: de foto gaf meer een beeld over dat er absoluut nog wel zaken groeien onder 

de panelen 

(2020-12-09 20:09:54) X: Dat is dan ook het enige, erom heen is het vrij bruin, of is dat juist de natuur? 

(2020-12-09 20:10:31) Pieter: Ik wil graag nog met u verder praten maar gezien de tijd het is al over 

negenen, als u nog verder wil praten over het zonnepark dan maak ik graag een 1 op 1 afspraak met u 

(2020-12-09 20:11:13) Pieter: als u hier gebruik van wil maken dan wil ik u vragen om een contactformulier 

in te vullen of even telefonisch contact met mij op te nemen 

(2020-12-09 20:12:02) X: Als er beperkte informatie gegeven wordt heeft het weinig zin 

(2020-12-09 20:12:41) Pieter: het aanbod staat! fijne avond 

(2020-12-09 20:13:07) X: Ik spreek u graag over 15 jaar als het zonnepark er straks staat 

(2020-12-09 20:13:23) X: gaan we kijken hoe het met de 'natuur' ervoor staat 

(2020-12-09 20:14:29) Pieter: nogmaals fijne avond! 

================================================================================ 
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Timestamp: 2020-12-09T18:26:15Z 
Unread:false 
Visitor ID: 9837903.11Zje9xsXR6E0UD 
Visitor Name: X 
Visitor Email:  
Visitor Notes:  
IP: 212.84.133.165 
Country Code: NL 
Country Name: Netherlands 
Region: Gelderland 
City: Ede 
User Agent: Mozilla/5.0 (Macintosh; Intel Mac OS X 10_15_6) AppleWebKit/605.1.15 (KHTML, like Gecko) 
Version/14.0 Safari/605.1.15 
Platform: Mac OS 
Browser: Safari 
 

(2020-12-09 18:26:14) Visitor 56301339: U zegt dat de aansluiting op het net op korte afstand zit. Waar zit 

deze exact? En de stroom die geleverd wordt, gaat naar de gemeente Barneveld, heb ik dat goed 

begrepen? X raadslid CDA Ede 

(2020-12-09 18:28:23) Rick: De aansluiting gaat naar onderstation Harselaar in Barneveld. Het is een 10 

MVA aansluiting. De stroom gaat dus idd naar een ondestation in de gemeente Barneveld. 

(2020-12-09 18:36:03) X: Ok 

(2020-12-09 18:36:49) X: Maar uzegt in het verhaal dat de aansluiting op korte afstand is, dat is dus niet het 

geval? 

(2020-12-09 18:40:43) Rick: Afstand is voor dit soort grote capaciteiten relatief. In eerste instantie zou 

worden aangesloten op station Wekerom op ca 1,5 km. Daar was echter de capaciteit beperkt vandaar dat 

de netbeheerder ons heeft omgeleid naar station Harselaar op ca 8 km wat voor een dergelijke aansluiting 

nog steeds relatief dichtbij is. 

(2020-12-09 18:43:23) X: De 2,3 ha wordt dat allemaal hooiland?Om voer te winnen voor de paarden 

ernaast? 

(2020-12-09 18:46:30) Rick: Voor het grootste deel wel. Aan de oostzijde word een losse haag aangelegd 

om de landschapsstructuur te versterken. 

(2020-12-09 18:47:59) X: Als  de stroomkaart Barneveld gaat, hoe willen jullie de buurt laten participeren? 

(2020-12-09 18:55:44) Rick: Wij bieden participatie aan in verschillende vormen van obligaties tot kortingen 

op de zonnepanelen. U kunt informatie vinden over participatie op de site https://www.solarcentury-

zonneparken.com/participatie-blaakweg/ 

(2020-12-09 18:57:45) X: Dank voor uw  antwoorden. 

(2020-12-09 18:58:09) Rick: Geen dank. Prettige avond nog.  Rick Fransen 

================================================================================ 
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Timestamp: 2020-12-09T18:25:23Z 
Unread:false 
Visitor ID: 9837903.11ZjeA02tTywxy4 
Visitor Name: Visitor 84655510 
Visitor Email:  
Visitor Notes:  
IP: 62.195.190.55 
Country Code: NL 
Country Name: Netherlands 
Region: Gelderland 
City: Ede 
User Agent: Mozilla/5.0 (Macintosh; Intel Mac OS X 10_15_7) AppleWebKit/537.36 (KHTML, like Gecko) 
Chrome/86.0.4240.198 Safari/537.36 
Platform: Mac OS 
Browser: Chrome 
 

(2020-12-09 18:25:23) Visitor 84655510: Waar is de link van de informatiebijeenkomst? 

(2020-12-09 18:26:10) Pieter: Goedeavond, 

(2020-12-09 18:26:34) Pieter: er is geen link naar de een specifieke bijeenkomst, de infromatie kunt u op de 

website lezen 

(2020-12-09 18:27:24) Pieter: vragen kunt u stellen via de chat of ons bellen 

(2020-12-09 18:28:03) Visitor 84655510: Er wordt dus geen presentatie ofzo gegeven? 

(2020-12-09 18:28:30) Pieter: nee dat klopt de informatie die we geven staat in de verschillende kamers 

waar u per onderdeel meer kan lezen over het project 

================================================================================ 
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Bijlage 4:  

Chats geanonimiseerd informatieavond omwonenden (2) 

In deze bijlage treft u de verzonden uitnodiging en de chatverslagen aan van de informatieavond die is 

gehouden op 1 maart 2021 via een live Teamsevent. Op dit Event zijn een drietal presentaties gegeven 

over: de ontwikkeling van het park, de inpassing van het park en de technische invulling van het park. 

Omwonenden konden in de chat vragen stellen en tevens hebben we hen gevraagd om input te leveren op 

onder andere de mogelijkheden om financieel mee te participeren. 

Van het Live Event is een opname gemaakt deze is op verzoek bij Solarcentury op te vragen. 

We hebben voor dit event: 

• Alle omwonenden in straal van 500 meter rondom het zonnepark en de beide belangenverenigingen 

uitgenodigd. 

• De omwonenden hebben deze uitnodiging per post ontvangen. Bij deze uitnodiging hebben we het 

op de informatieavond verder toegelichte ontwerp en de opgestelde visualisaties op A3 bijgevoegd. 

• 10 aanmeldingen ontvangen 

• 9 vragen ontvangen 

Ter verduidelijking bij de Chatverslagen: 

- Tijdstempel stond een uur te vroeg 

- Op de avond waren er vanuit Solarcentury een aantal medewerkers betrokken 

o Pieter Biewenga Projectontwikkelaar bij Solarcentury 

o Rick Franssen Projectontwikkelaar bij Solarcentury (beantwoording vragen over Techniek) 

o Jelle, Jelle de Windt Junior Projectontwikkelaar bij Solarcentury 

o Elske Idzenga Marketing Executive bij Solarcentury 

 

- Tevens was onze landschapsontwerper Sijtse Jan Roeters van Landschapsbureau Eelerwoude 

aanwezig, om duiding te geven over vragen aangaande biodiversiteit en de inrichting / ontwerp van 

de zonneweide. 

NB: Nadat het event was beëindigd kwamen er nog een drietal vragen op de chat binnen, die we helaas 

niet meer in het live event hebben kunnen beantwoorden. 

Aangezien de vragen gesteld zijn door een anonieme deelnemer kunnen we helaas ook niet meer 

achterhalen wie deze vragen gesteld heeft, in de FAQ op de project website www.zonneparkblaakweg.nl 

hebben 2 van 3 vragen opgenomen en beantwoord. 

  

http://www.zonneparkblaakweg.nl/
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Uitnodiging informatieavond 
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Overzicht van de gestelde vragen en antwoorden: 

Vraag: Kunnen jullie aangeven wat er met de omringede houtwallen gebeurt? 

Antwoord (in de chat): Bedankt voor de vraag.  De houtwal aan de westkant blijft behouden. In het inrichtingsplan is dan ook 

opgenomen dat mocht er bijvoorbeeld een boom doodgaan deze wordt vervangen. Dit alles in overleg met de mede-eigenaar van 

de houtwal.  

Vraag: Goede avond, wat betekent verklaring van geen bedenkingen?? 

Antwoord in Live Event: een verklaring van geen bedenkingen wil zoveel zeggen dat de gemeenteraad van de gemeente Ede in dit 

geval heeft aangegeven dat zij de toetsing van het project voldoende achten en de beoordeling van de vergunningsaanvraag 

overlaten aan het college (burgemeester en wethouders). 

Vraag: Is er een netaansluiting? Is er genoeg ruimte op het net? 

Antwoord in Live Event: Ja er is een netaansluiting mogelijk op het onderstation nabij bedrijventerrein de Harselaar. 

Vraag: hoe weten we of dit plan aansluit en voldoet aan de huidige biodiversiteit en dat dit plan geen negatieve invloed daarop 

heeft? 

Antwoord Live Event: Het huidige intensieve agrarische gebruik is niet goed voor de biodiversiteit. Op het moment dat je de grond 

rust geeft en mogelijk maakt dat er water op de grond komt is hier per definitie meer ruimte voor de biodiversiteit. Tevens zal er 

doordat er niet meer bemest wordt verschraling op treden, waardoor er meer soorten in het grasland komen en daarmee een 

bijdrage wordt geleverd aan biodiversiteitsherstel. 

Vraag: langs welke route wordt de kabel gelegd naar Harselaar langs welke weg of door land 

Antwoord in Live Event: Hoe de exacte kabelroute eruit komt te zien is momenteel nog niet bekend. Wat we er wel over kunnen 

zeggen is dat Liander, die voeren de werkzaamheden uit, de kabel veelal langs infrastructuur (bestaande wegen) zal aanleggen. 

Vraag: Hoeveel belangstelling is er voor financiële participatie 

Antwoord in Live Event: Dat is nu nog niet te zeggen, de uitrol van de financiële participatie wordt vindt plaats nadat het project 

gereed is, aangezien het rendement van bijvoorbeeld de obligaties geboden kan worden als alle ‘’bouw risiso’s’’ eruit zijn. 

Vraag: als ik je uitleg beluister wordt de huidige biodiversiteit ongedaan gemaakt - een kievit heeft weidegrond nodig - en wordt er 

ingezet op nieuwe soorten. is dat niet een beetje vreemd? 

Antwoord in de chat: De kievit zal zich over het algemeen niet thuis voelen binnen het plangebied vanwege de aanwezigheid van de 

houtwal. Tevens is er een zeer beperkt voedselaanbod in de huidige raaigrasweide. De afbeelding van de biomorfologische kaart 

was wat dat betreft misschien niet geheel passend bij het plangebied. 

Vragen die zijn binnengekomen nadat de avond was beëindigd  

de antwoorden staan ook op onze projectwebsite: 

Vraag: wie ruimt het park op over een x aantal jaren 

Antwoord: de eigenaar van het zonnepark is ervoor verantwoordelijk dat het zonnepark nadat de vergunde termijn is verstreken 

weer wordt opgeruimd. 

Vraag: 500 meter gemeten vanaf huis of achter perceel 

Antwoord: deze vraag hebben we helaas niet kunnen beantwoorden 

Vraag: worden de panelen van gemaakt 

Antwoord: Zonnepanelen bestaan uit een aantal componenten, zoals de aluminium rand, glasplaat, de zonnecellen gemaakt van 

silicium en de achterkant is van een zonnepaneel is gemaakt van kunststof (Tedla). Verder zijn er nog kabels die vaak bestaan uit 

een mantel van PVC en kern van aluminium. 

Wij passen panelen toe die het zogenaamde PV-cycle keurmerk hebben, dat wil onder andere zeggen dat de materialen van de 

zonnepanelen na einde levensduur voor het grootste gedeelte hergebruikt kunnen worden. 
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Bijlage 5:  

Chats geanonimiseerd informatieavond gemeente Ede 

In deze bijlage treft u de advertentie die in de Ede Stad van 2 maart 2021 stond en de chatverslagen aan 

van de informatieavond die is gehouden op 8 maart 2021 via de projectwebsite 

www.zonneparkblaakweg.nl  

Op deze avond zijn er: 

• 128 pageviews geweest 

• 13 unieke bezoekers 

• 16 bezoeken in totaal 

• 3 chatgesprekken gevoerd 

Ter verduidelijking bij de Chatverslagen: 

- Tijdstempel stond een uur te vroeg 

- Op de avond waren er vanuit Solarcentury een aantal medewerkers betrokken 

o Pieter, Pieter Biewenga Projectontwikkelaar bij Solarcentury 

o Rick, Rick Franssen Projectontwikkelaar bij Solarcentury (beantwoording vragen over 

Techniek) 

o Jelle, Jelle de Windt Junior Projectontwikkelaar bij Solarcentury 

o Martijn, Martijn van der Pouw Projectontwikkelaar bij Solarcentury 

- Tevens was onze landschapsontwerper Sijtse Jan Roeters van Landschapsbureau Eelerwoude actief 

op de chat, om duiding te geven over vragen aangaande biodiversiteit en de inrichting / ontwerp van 

de zonneweide. 

 

Advertentie in de Ede Stad  

gepubliceerd op woensdag 2 maart 2021 

 

  

http://www.zonneparkblaakweg.nl/
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Timestamp: 2021-03-08T19:06:59Z 
Unread:false 
Visitor ID: 9837903.130jrhcrhx7aPt5 
Visitor Name: Visitor 95324433 
Visitor Email:  
Visitor Notes:  
IP: 143.177.34.173 
Country Code: NL 
Country Name: Netherlands 
Region: Gelderland 
City: Arnhem 
User Agent: Mozilla/5.0 (X11; CrOS x86_64 13597.94.0) AppleWebKit/537.36 (KHTML, like Gecko) 
Chrome/88.0.4324.186 Safari/537.36 
Platform:  ChromeOS 
Browser: Chrome 
 

(2021-03-08 19:06:58) Visitor 95324433: Hallo is dit geen locatie waar ook windmolens bij kunnen komen? 

(2021-03-08 19:07:45) Pieter: voor zover ik weet niet. binnen het gebied rondom de veluwe speelt wel de 

kwestie met de wespendief waardoor windmolens 

(2021-03-08 19:07:54) Pieter: steeds lastiger worden om te realiseren\ 

(2021-03-08 19:08:01) Pieter: goedenavond overigens 

(2021-03-08 19:10:03) Visitor 95324433: Ja dat begrijp ik maar het is ook goed om stroom op meerdere 

manieren op te wekken 

(2021-03-08 19:10:17) Visitor 95324433: Wellicht is het een idee om dit eens te bespreken met de 

gemeente 

(2021-03-08 19:10:37) Pieter: ik weet dat de gemeente daar ook naar kijkt en opmerking is terecht 

(2021-03-08 19:10:50) Visitor 95324433: Bedankt in ieder geval, ik zou graag aansluiten voor latere profijt 

regelingen\ 

(2021-03-08 19:10:53) Pieter: de zon schijnt namelijk niet snachts en waaien doet het ook niet altijd 

(2021-03-08 19:11:17) Visitor 95324433: Fijne avond en bedankt dat u voor mij klaar stond 

(2021-03-08 19:11:37) Pieter: graag gedaan! 

================================================================================ 
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Timestamp: 2021-03-08T19:02:53Z 
Unread:false 
Visitor ID: 9837903.130jrfQe9DXKL6L 
Visitor Name: Visitor 25923538 
Visitor Email:  
Visitor Notes:  
IP: 143.177.34.173 
Country Code: NL 
Country Name: Netherlands 
Region: Gelderland 
City: Arnhem 
User Agent: Mozilla/5.0 (Windows NT 10.0; Win64; x64) AppleWebKit/537.36 (KHTML, like Gecko) 
Chrome/88.0.4324.190 Safari/537.36 
Platform: Windows 
Browser: Chrome 
 

(2021-03-08 19:02:53) Visitor 25923538: Hallo ik ben wel benieuwd naar het rendement op obligaties, 

mvgr 

(2021-03-08 19:03:22) Pieter: goedeavond welkom! 

(2021-03-08 19:03:39) Pieter: het rendement wat verwacht mag worden ligt op ongeveer 3,5% 

(2021-03-08 19:04:39) Visitor 25923538: Dat is niet zo hoog, is er een limiet aan de investering gebonden? 

(2021-03-08 19:05:37) Pieter: We willen de helft van het te benutten eigenvermogen aanwenden voor 

obligtaties met een minimum van 250.000 euro 

(2021-03-08 19:06:05) Pieter: bij mijn weten hebben we geen maximum inleg 

(2021-03-08 19:06:58) Pieter: echter de obligtaie regeling dient ervoor om zoveel mogelijk mensen op een 

laagdrempelige manier te laten meeparticiperen 

(2021-03-08 19:07:35) Visitor 25923538: Dat klink goed, hartelijk dank 

(2021-03-08 19:08:16) Visitor 25923538: Hoeveel eigen vermogen is dat dan? 

(2021-03-08 19:09:26) Pieter: ca 500K 

================================================================================ 
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Timestamp: 2021-03-08T18:53:31Z 
Unread:false 
Visitor ID: 9837903.130jrhWBhRZGN5U 
Visitor Name: Visitor 2672590 
Visitor Email:  
Visitor Notes:  
IP: 86.81.16.110 
Country Code: NL 
Country Name: Netherlands 
Region: Provincie Utrecht 
City: Veenendaal 
User Agent: Mozilla/5.0 (Windows NT 10.0; Win64; x64) AppleWebKit/537.36 (KHTML, like Gecko) 
Chrome/89.0.4389.82 Safari/537.36 
Platform: Windows 
Browser: Chrome 
 

(2021-03-08 18:53:31) Visitor 2672590: Hallo, waar kan ik inloggen om de bijeenkomst bij te wonen? 

(2021-03-08 18:53:49) Pieter: goedenavond welkom 

(2021-03-08 18:54:13) Pieter: er is geen inlog we geven de informatie op de website die kunt u hier lezen 

en bekijken 

(2021-03-08 18:54:21) Pieter: en bij vragen zitten we klaar op de chat 

(2021-03-08 18:55:01) Visitor 2672590: ok, dat is een bijzondere vorm van informatie geven. 

(2021-03-08 18:55:24) Visitor 2672590: Er is dus geen gezamenlijke presentatie oid? 

(2021-03-08 18:55:38) Pieter: dat klopt inderdaad 

(2021-03-08 18:57:38) Visitor 2672590: Op de website staat dat de omgeving zonnestroom in kan kopen 

tegen gereduceerd tarief. Om welke postcode gaat dit dan? 

(2021-03-08 18:58:43) Pieter: in eerst instantie willen we deze mogelijkheid bieden aan de omwonenden 

van het plangebied 

(2021-03-08 18:59:06) Pieter: dat zijn alle adressen die in een straal van 500m1 rondom het park wonen 

(2021-03-08 18:59:44) Visitor 2672590: Op de website staat 'gelijke postcode'. Is dat dan de hele postcode 

6732 (Harskamp)? 

(2021-03-08 19:00:52) Pieter: klopt u heeft gelijk dat geldt inderdaad voor deze postcode 

(2021-03-08 19:02:16) Visitor 2672590: En betekend dat dan ook dat de financiele participatie, zon op dak 

en de andere voorstellen etc. voor die hele postcode 6732  open staat? 

(2021-03-08 19:03:08) Pieter: ja met die verstande dat mensen die dichter bij het park wonen eerder aan 

de beurt zijn 

(2021-03-08 19:06:14) Visitor 2672590: ok. Dank u wel! 

(2021-03-08 19:06:26) Pieter: graag gedaan fijne avond nog 

(2021-03-08 19:08:18) Visitor 2672590: PS: En hoe meld ik me dan aan voor de verschillende initiatieven? 
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(2021-03-08 19:08:58) Pieter: als het project gerealiseerd is worden deze regelingen opgetuigd en dan zal 

er ook over gecommuniceerd worden 

(2021-03-08 19:09:25) Visitor 2672590: ok. Thnx 

(2021-03-08 19:09:48) Pieter: waarschijnlijk brieven huis aan huis of via bijv de Ede Stad 

(2021-03-08 19:11:47) Visitor 2672590: Zorg dan svp dat ook de hele postcode wordt geinformeerd. Nu 

weet men in het dorp totaal nergens van. = een tip 

(2021-03-08 19:12:21) Pieter: dank voor de tip ik neem het mee 

(2021-03-08 19:12:45) Pieter: communicatie is nu inderdaad sec gericht geweest op de omwonenden straal 

van 500m 

================================================================================ 


